
Rada Miejska Gminy Osieczna 
 

PROTOKÓŁ  NR  VIII.2019 

 

przebiegu obrad VIII sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna w dniu 25 czerwca 2019 r.              

w sali sesyjnej Urzędu Gminy Osieczna 

 

 

 

Obrady rozpoczęto 25 czerwca 2019 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:56 tego 

samego dnia. 

 

Obradom VIII sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan 

Roman Lewicki. 

 

 

Na stan 15 Radnych w obradach VIII sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna udział wzięło                       

15 Radnych, tj.: 

1. Mirosław Stanisław Forszpaniak 

2. Zbigniew Forszpaniak 

3. Jarosław Glapiak 

4. Renata Helena Helińska 

5. Robert Jaraczewski 

6. Paula Juskowiak 

7. Jakub Jacek Kolberg 

8. Marek Kozak 

9. Krystyna Stanisława Krajewska 

10. Roman Paweł Lewicki 

11. Sebastian Łagoda 

12. Mariusz Marek Mikołajczak 

13. Ewa Pietraszewska 

14. Przemysław Skowronek 

15. Robert Skrzypek 

 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie Radnych i Gości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Otwieram VIII sesję Rady Miejskiej Gminy Osieczna w dniu 25 czerwca 2019 r. Witam 

wszystkich samorządowców Gminy Osieczna. Witam mieszkańca Gminy Osieczna Pana 

Tomasza Szymańskiego. Pan Tomasz Szymański w ostatnich dniach był inicjatorem                         

i organizatorem oraz przeprowadził akcję społeczną na terenie naszej Gminy, która ma na 

celu podniesienie bezpieczeństwa na odcinku drogi 432 między Osieczną a Wojnowicami. 

Niektórzy przewodniczący na sesjach uprzedzają że, może jest taki wymóg prawa, nie wiem, 

uprzedzają uczestników spotkania, że spotkanie jest nagrywane. Dlatego, żeby wszystko było 

zgodnie z prawem przypominam, że trwa transmisja, że wszyscy za pośrednictwem internetu 

mogą śledzić nasze obrady. Zrealizowaliśmy punkt 1. Otwieram punkt 2 porządku obrad. 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Stwierdzam, że w obradach VIII sesji uczestniczy 15 Radnych, w związku z tym decyzje 
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podejmowane w dniu dzisiejszym przez Radnych Rady Miejskiej Gminy Osieczna będą miały 

moc prawnie wiążącą.  

Lista obecności Radnych na VIII sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna stanowi załącznik nr 1 

do niniejszego protokołu. 

Lista obecności Gości na VIII sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna stanowi załącznik nr 2 

do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Zamykam punkt 2. Otwieram punkt 3.  

Ad. 3. Informacja o porządku obrad VIII sesji Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W związku z tym, że Pan Tomasz przeprowadził akcję, o której wspomniałem, skutkiem tej 

akcji jest to, że m.in. zebrano kilkaset podpisów mieszkańców Gminy Osieczna. Chciałbym   

w imieniu swoim i Państwa zaproponować taką oto procedurę, żebyśmy w porządku obrad 

proponowanym nam wcześniej znaleźli czas dla Pana Szymańskiego na krótkie wystąpienie             

i przedstawienie problemu jak i tej akcji, którą Pan Szymański przeprowadził. Moim zdaniem, 

jeśli Państwo wyrażą zgodę na to, moglibyśmy to zrobić nie na końcu obrad w punkcie 

wnioski i informacje, tylko na przykład po punkcie 4, po przyjęciu protokołu z poprzedniej 

sesji. Taki porządek obrad, z czasem dla Pana Szymańskiego, chciałbym Państwu 

zaproponować. Kto jest za tym żebyśmy pracowali według takiego porządku obrad proszę 

podnieść rękę – 15 głosów za. Kto jest przeciw – 0 głosów. Kto się wstrzymał – 0 głosów. 

Dziękuję, w związku z powyższym wynikiem głosowania, tak będziemy dzisiaj procedować.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W związku z powyższym stwierdzam, że wyznaczyliśmy następujący plan pracy na dzisiejszą 

sesję Rady Miejskiej: 

1. Otwarcie sesji oraz powitanie Radnych i Gości.  

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Informacja o porządku obrad VIII sesji Rady. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Wystąpienie Pana Tomasza Szymańskiego. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Burmistrza o jego działalności w okresie międzysesyjnym. 

7. Zgłaszanie interpelacji przez Radnych.  

8. Zapytania Radnych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat                     

w trybie bezprzetargowym części działki nr 1303/4 położonej w Osiecznej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia spółki z ograniczoną odpowiedzialnością. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Leszczyńskiego realizacji zadania 

inwestycyjnego pn.: „Budowa na terenie Gminy Osieczna dróg dla rowerów w ramach 

zadania ograniczenie niskiej emisji na terenie Aglomeracji Leszczyńskiej” i udzielenie 

pomocy rzeczowej Powiatowi. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie 

zbiorowego odprowadzania ścieków. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2019 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna 

na lata 2019-2028.  

15. Wnioski i informacje. 

16. Odpowiedzi na zapytania i wnioski.  

17. Zakończenie obrad VIII sesji Rady.  

Zamykam punkt 3. Otwieram punkt 4. 



3 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Przechodzimy do punktu 4. Czy są uwagi Państwa Radnych do protokołu ostatniej sesji Rady 

Miejskiej? Nie widzę. Dziękuję. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem protokołu                     

z poprzedniej sesji, proszę użyć odpowiedniego przycisku i podnieść rękę – 15 głosów. Kto 

jest przeciw, proszę podnieść rękę i użyć odpowiedniego przycisku – 0 głosów. Kto się 

wstrzymał od głosu, proszę podnieść rękę i użyć odpowiedniego przycisku – 0 głosów. 

Dziękuję. Stwierdzam, że w głosowaniu brało udział 15 Radnych. Za przyjęciem protokołu              

z poprzedniej sesji Rady Miejskiej głosowało 15 Radnych, przeciw głosowało 0 Radnych, 

wstrzymało się od głosu 0 Radnych. W związku z powyższym wynikiem głosowania Rada 

Miejska jednomyślnie przyjęła protokół VII sesji Rady. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przyjęcia protokołu z obrad poprzedniej sesji 

Rady stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Zrealizowaliśmy punkt 4. Po tym punkcie, tak jak mówiłem, chciałbym w imieniu Państwa                

i swoim oddać głos Panu Szymańskiemu, żeby przedstawił sprawę, z którą przyszedł na sesję 

Rady Miejskiej Gminy Osieczna. Oddaję Panu głos. Proszę. 

Mieszkaniec miejscowości Kąty Pan Tomasz Szymański: 

Dzień dobry Państwu! Zanim przeczytam pismo, które chcę skierować na ręce Pana 

Przewodniczącego, powiem o co chodzi. Chodzi o odcinek drogi nr 432 na odcinku Osieczna                        

-Wojnowice. Szanowni Państwo! Jeżdżę tą drogą codziennie, niemalże dwa razy dziennie. 

Pokonuję tą trasę w sumie cztery razy dziennie. Dochodzi na tym odcinku drogi do bardzo 

wielu przypadków łamania przepisów. Jest to nagminne. Od pół roku jeżdżę z kamerką, która 

rejestruje różne sytuacje. To co mam nagrane w pewien sposób przeraża. Ja jeżdżę z dziećmi  

i to mnie bardzo niepokoi. Zbiórkę podpisów rozpocząłem wraz z innymi osobami, które 

widziały taką potrzebę, w lokalnych sklepach, w szkołach, w Urzędzie Gminy też była lista, 

na którą można było się wpisywać. To zostało przyjęte przez mieszkańców z automatu, ludzie 

to widzą, nasi mieszkańcy widzą taką potrzebę, aby na tym odcinku drogi starać się                       

o oznakowanie „niebezpieczny punkt”. Tak, aby został naniesiony na mapy nawigacyjne 

niebezpieczny punkt, tzw. czarny punkt, na całym odcinku tej drogi. Ja mówiłem o tym 

problemie w piątek na rynku, na zasadzie zgromadzenia publicznego. Często pytano, 

dlaczego na całym odcinku? Dlaczego na trzech kilometrach, że początkowo nie ma tego 

problemu, że na początkowym odcinku tej drogi nie było takich zdarzeń. Ale właśnie ten 

pierwszy odcinek jest też taki mocno znamienny, ponieważ jest on takim wyprowadzeniem 

się, bo widzimy, że na tym prostym odcinku można rozwinąć jakąś prędkość. I właśnie na 

tym odcinku już bym widział właśnie taką tablicę, żeby taka tablica była umieszczona na 

początku tej drogi. Szanowni Państwo! Zanim przeczytam pismo, które składa się                     

w zasadzie z dwóch stron, chciałbym zaapelować do Państwa Szanownych Radnych, Pana 

Burmistrza, Pana Przewodniczącego, Szanownego grona Sołtysów, aby uczcić minutą ciszy 

wszystkie ofiary, które na tej drodze straciły w tragicznych okolicznościach swoje życie. 

Proszę wszystkich o powstanie.  

Minuta ciszy ku czci ofiar wypadków drogowych na trasie Osieczna-Wojnowice. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Jest takim dobrym zwyczajem, że Gość ma zwykle kilka minut na wystąpienie, w związku              

z czym proszę przeczytać treść pisma, bo co do istoty sprawy nie musimy się przekonywać. 

Mamy na terenie Gminy, pewnie każda z gmin w Polsce ma takie odcinki dróg, to nie jest 

jedyny odcinek drogi, niestety, w naszej Gminie również, gdzie jest niebezpiecznie. To nie 

jest też jedyny odcinek drogi, gdzie niestety zginęli ludzie, w związku z czym ja osobiście 

przy pełnej aprobacie Pana działań, doceniam to, że Panu się chce przeprowadzać takie akcje, 

ale proszę trzymać się procedury. Proszę o przeczytanie apelu. Ja chciałbym, jeśli to będzie 
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możliwe i będę wyczuwał taką potrzebę moich Koleżanek i Kolegów Radnych, żebyśmy 

przegłosowali czy popieramy Pana apel. Proszę. 

Mieszkaniec miejscowości Kąty Pan Tomasz Szymański: 

Postulat do Rady Miejskiej Gminy Osieczna na ręce Pana Przewodniczącego zatytułowany 

„Chcemy dodatkowych zabezpieczeń drogi nr 432 na odcinku Osieczna-Wojnowice poparte 

podpisami mieszkańców w liczbie 642”. Mieszkańcy Gminy Osieczna widzą wielką potrzebę 

zabezpieczenia odcinka drogi nr 432 między Osieczną a Wojnowicami właściwymi 

oznaczeniami dla dróg bardzo niebezpiecznych. Mieszkańcy zdają sobie sprawę, jak bardzo 

niebezpieczny jest ten odcinek drogi, dlatego tak licznie wzięli udział w zbiórce podpisów. 

Mieszkańcy, którzy dobrowolnie podpisali się pod petycją czują wielką potrzebę, aby Radni 

miejscy przyjęli uchwałę prowadzącą do starań, aby zabiegać u administratora tejże drogi                 

o status czarnego odcinka drogi wojewódzkiej nr 432 na odcinku Osieczna-Wojnowice. 

Podjęta próba zbiórki podpisów przyjęła się jednogłośnym odzewem, dlatego wierzymy, że 

wymierzone, działania ze strony Radnych w tym kierunku przyniosą właściwy efekt, który da 

mieszkańcom poczucie większego bezpieczeństwa na wspomnianej drodze. Mieszkańcy 

Gminy Osieczna i okolicznych miejscowości mają świadomość jak ukształtowany jest ten 

odcinek drogi. My wiemy, że droga jest kręta, że są przy tej drodze cztery żwirownie,                    

z których korzystają również pojazdy wolnobieżne. Okres sezonowy powoduje, że po tej 

drodze poruszają się również na rowerach osoby, także młodzież oraz dzieci, które dojeżdżają 

do sadów, a przy której nie ma ścieżki rowerowej. W przeciwieństwie do naszej świadomości, 

jak my widzimy tę drogę kierowcy, którzy tylko tędy przejeżdżają nie mają o tym pojęcia. 

Wnioskujemy do Rady Miejskiej Gminy Osieczna przez ręce Przewodniczącego Rady, aby 

podjąć wszelkie możliwe działania, wymierzone we właściwym kierunku, a co za tym idzie 

wystosować wszelkie pisma i załączniki z wszystkimi odnotowanymi wypadkami 

śmiertelnymi oraz zdarzeniami drogowymi, o które należy wnioskować u Naczelnika Policji 

Drogowej. A następnie kierować je do Wojewody oraz Zarządu Dróg Wojewódzkich                    

w imieniu wszystkich mieszkańców Gminy. Mieszkańcy Gminy Osieczna liczą na wspólny 

wypracowany sukces. Wspólny w rozumieniu społecznie zebranych podpisów oraz dalszego 

jego udziału w tej sprawie naszych przedstawicieli Rady Miejskiej Gminy Osieczna, co 

finalnie potem może zatwierdzić organ właściwy. Mieszkańcy mają nadzieję, że dla dobra 

wspólnego żaden kolejny szczebel na tej drodze nie będzie przedłużał ze zwłoką w czasie 

naszych postulatów jakimi są duże tablice informujące o niebezpiecznym odcinku drogi czyli 

tzw. czarny punkt, jak również postulat o umieszczenie tego punktu na mapach dla osób 

korzystających z nawigacji. Liczymy, że postulaty zostaną wypracowane w jak najkrótszym 

czasie, a różnice światopoglądowe nie będą stały na przeszkodzie, aby ponad podziałami 

wypracować je dla mieszkańców Gminy Osieczna. Niżej podpisany inicjator zbiórki 

podpisów, chce poinformować Radę Miejską Gminy Osieczna oraz kolejne władne organy            

w tej sprawie, iż zbiórka zbierania podpisów będzie nadal trwała od dnia wpłynięcia tegoż 

pisma pod nazwą „BŁĘKITNA AKCJA 432”. Inicjator zbiórki podpisów, który reprezentuje 

wszystkie osoby podpisane pod postulatem, nie jest obyty w pisaniu właściwych pism, a także 

ze względów finansowych nie może sobie pozwolić, aby zlecić napisanie właściwych pism, 

toteż dlatego liczymy, że organ gminny, który z pewnością ma do dyspozycji porady 

prawników dobrze skieruje właściwe pisma do właściwych adresatów. Zatem podsumowując, 

jeśli udałoby się wspólnie wypracować nasze postulaty, mieszkańcy będą żyć w poczuciu, że 

warto się angażować, że warto rozmawiać i że warto próbować działać, aby wypracować 

wspólnie razem z włodarzami naszej Gminy coś dla dobra wspólnego. W imieniu całej 

zaangażowanej grupy społecznej, która się podpisała pod tym postulatem bezpieczniejszej 

drogi, wnioskujemy o rzetelny przekaz informacji, jak prowadzone będą działania na każdym 

szczeblu tejże sprawy odnośnie naszych postulatów. Z wyrazami szacunku. Dziękuję. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Dziękuję.  

Mieszkaniec miejscowości Kąty Pan Tomasz Szymański: 

Przekażę Panu Przewodniczącemu postulat wraz z załącznikami. Proszę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Dziękuję. Proszę Państwa moja wcześniejsza deklaracja o tym co Państwo myślicie o tym 

apelu straciła na ważności kiedy Pan Szymański czytał pismo. Zmieniłem zdanie na bieżąco 

myśląc wcześniej, że poddam pod głosowanie poparcie sprawy w sensie takim, że dostajemy 

listę z krótkim pismem, itd. Tymczasem w moim przekonaniu pismo jest na tyle 

rozbudowane, że nie mam absolutnie prawa i obowiązku, musiałbym złamać swoje zasady 

wewnętrzne, żeby natychmiast dać Państwu pod głosowanie poparcie tego listu. Pismo 

zawiera wiele różnych sformułowań. Dlatego czuję się w obowiązku, w trybie absolutnie jak 

najkrótszym, bez zbędnej zwłoki zrobić wszystko, żeby Państwo Radni dostali treść tego 

wystąpienia i będziemy się zastanawiać, w jaki sposób i czy poprzeć te starania. Ja zakładam, 

że będziemy je popierać, w jakiej formie, czy pozostawimy tak jak zostało przedstawione,                

o czym Pan Szymański zostanie również bez zbędnej zwłoki powiadomiony w trybie 

ustawowym. Czy Państwo zgadzacie się z takim trybem? Tak, dziękuję. W punkcie 5 i 6 

mamy część informacyjną o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Otwieram punkt 5.  

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Proszę Państwa! Od czasu ostatniej sesji minął miesiąc. Sygnalizuję, że odbyłem dyżury 

oprócz jednego poniedziałku, kiedy mnie nie było w Urzędzie. Jakie pojawiły się sprawy, czy 

jakie sprawy poruszałem. To nie są sprawy nowe, ale w moim przekonaniu sprawy, do 

których warto wracać. Jest taka dziwna sytuacja w mieście Osieczna, jeśli chodzi o granice tej 

miejscowości. Rozmawiałem też z Państwem na jednej z Komisji, pewnie sobie Państwo 

wszyscy zdają sprawę, że jest część Osiecznej, która, chciałbym się precyzyjnie wyrazić, 

przynajmniej pod względem geodezyjnym należy do Wojnowic. W związku z tym jest 

przedziwna sytuacja, że część Osiecznej, tym bardziej, że mam wrażenie, że to jest część, 

która w przyszłości będzie się rozwijać, która z jakiegoś powodu jest kategoryzowana jako 

Wojnowice. Ja nie znam powodów, które by były przeszkodą, żeby te sprawy uporządkować     

i nie było tak, że w Osiecznej, w jednym z fragmentów miasta, jeden sąsiad po jednej stronie 

ulicy mieszka w Osiecznej a drugi ma adres w Wojnowicach. Chciałbym prosić, żeby Pan 

Burmistrz, jeśli uważa to za zasadne i celowe, żebyśmy spróbowali się przyjrzeć problemowi 

i rozpoczęli prace w kierunku uporządkowania tej kwestii. Wiem, że o tym rozmawialiśmy, 

ale dziś to sygnalizuję bo uważam, że jak ta część miasta zacznie się rozwijać, to sytuacji 

takich paradoksalnych, kłócących się ze sobą będzie coraz więcej a nie coraz mniej.                              

W sprawie drogi 432 jestem upoważniony, żeby zasygnalizować w świetle naszych 

wspólnych wystąpień Pana Burmistrza, Pana Prezydenta miasta Leszna, Pana 

Przewodniczącego Rady Miasta Leszna Pana Tomasza Malepszego, mieliśmy okazję pisać             

w sprawie remontu drogi nr 432 Leszno-Osieczna, żeby przekazać Panu Burmistrzowi prośbę 

o zorganizowanie spotkania z Prezydentem Miasta Leszna. Ja się nie wpraszam na to 

spotkanie ale będę szczęśliwy, jeśli Panowie się spotkacie i porozmawiacie, jak to miałem 

okazję usłyszeć od Pana Prezydenta, przynajmniej w dwóch sprawach, czyli remont drogi 432 

i ścieżka rowerowa Leszno-Kąkolewo. Ja prawdę mówiąc straciłem orientację co się dzieje, 

dlaczego ta inwestycja, która wydawało się jest na dobrej drodze do finalizacji, dlaczego 

przestaliśmy o niej mówić. Fajnie by było jakbyście się Panowie spotkali wierzę, że do 

takiego spotkania dojdzie i będziemy wiedzieć, co się dzieje bo rozmawiamy o różnych 

ścieżkach. Jestem szczęśliwy, że będziemy budować kilka ścieżek. Kibicuję tak jak wszyscy, 



6 

 

żeby ścieżka Leszno-Osieczna-Wojnowice w którymś momencie była, ale ścieżka Leszno                  

-Kąkolewo wydaje się czymś takim absolutnie oczywistym, żeby powstała. Proszę Państwa! 

Brałem udział w uroczystej sesji Powiatu Leszczyńskiego, która odbywała się w Osiecznej               

z okazji 100-lecia utworzenia Powiatu. Zapewne Państwo wiecie, że 100 lat temu pierwsza 

siedziba Powiatu Leszczyńskiego była w Osiecznej. Brałem udział w uroczystościach z okazji 

zakończenia roku szkolnego. Miałem zaproszenie, za co dziękuję, na zawody strażackie, ale 

nie mogłem być usprawiedliwiając się u Pana Radnego Kolberga przekazałem, że kibicuję                 

i życzę, żeby się wszystko udało. Proszę Państwa! Sygnalizowałem na ostatniej sesji, dzisiaj 

chciałbym Państwa doinformować, że zakończyłem swoją pracę, swoją kadencję w Radzie 

Społecznej Szpitala w Osiecznej. Dziękuję.  

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Zamykam punkt 5. Otwieram punkt 6.  

Ad. 6. Informacja Burmistrza o jego działalności w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
W punkcie 6 proszę Pana Burmistrza o informację o działalności Pana Burmistrza                         

w okresie międzysesyjnym. Panie Burmistrzu, proszę.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Dziękuję. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Goście. W okresie 

międzysesyjnym, czyli od 29 maja do dzisiaj uczestniczyłem w: 

1) Walnym Zgromadzeniu Członków Komunalnego Związku Gmin Regionu 

Leszczyńskiego, w charakterze Gościa, 

2) posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna, 

3) gminnych zawodach sportowo – pożarniczych w Osiecznej. Organizatorem zawodów była 

Jednostka OSP Popowo Wonieskie. Za organizację druhnom i druhom z Popowa 

Wonieskiego kolejny raz dziękuję,  

4) spotkaniu w Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Poznaniu. Spotkanie to 

dotyczyło przebudowy drogi krajowej nr 12 od początku miejscowości Kąkolewo jadąc 

od Leszna do Garzyna, 

5) spotkaniu w Polskiej Spółce Gazownictwa Oddział Gazowniczy w Poznaniu. Spotkanie 

dotyczyło wniosku, możliwości, szans rozbudowy sieci gazowej na terenie Gminy, 

6) spotkaniu Koła Diabetyków, 

7) spotkaniu z okazji 5-lecia istnienia Grupy Teatralnej Grodzisko, 

8) spotkaniu z wyróżniającymi się uczniami z terenu naszej Gminy, 

9) wyjeździe do Karpacza z uczniami szkół z terenu Gminy, 

10) uroczystościach zakończenia roku szkolnego w szkołach: w Kąkolewie, Osiecznej                        

i Świerczynie. 

Nadto informuję, że: 

1) zakończono przebudowę chodników w Kątach i Ziemnicach – Górce. Wymienione wyżej 

prace wykonali pracownicy zatrudnieni w Urzędzie, którzy obecnie na odcinku ponad 500 

mb budują nową nawierzchnię na ul. Bławatkowej w Świerczynie. Jak już informowałem 

Wysoką Radę na poprzedniej sesji ul. Bławatkowa jest jedną z trzech dróg zgłoszonych 

do dofinansowania, w ramach poprawy stanu dróg dojazdowych do pól na terenie naszej 

Gminy, 

2) zlecono wykonanie rozbudowy sieci kanalizacji sanitarnej o krótki odcinek przy                    

ul. Brzozowej w Kąkolewie. Zakończone zostało postępowanie i otrzymaliśmy 

pozwolenie na rozbudowę sieci wodociągowej w Grodzisku. W opracowaniu pozostaje: 

projekt budowlany na rozbudowę sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w Osiecznej, 

rejon ul. Śmigielskiej oraz projekt budowlany dla pobudowania przyłączy: 
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energetycznego, wodociągowego i kanalizacji sanitarnej dla świetlicy w Jeziorkach. Na 

etapie uzgodnień z jednostkami opiniującymi znajduje się opracowany projekt budowlany 

dla rozbudowy budynku Zespołu Szkół w Świerczynie. Regionalny Dyrektor Ochrony 

Środowiska w Poznaniu w dniu 19 czerwca br. wydał opinię w formie postanowienia,              

w której stwierdził brak potrzeby przeprowadzenia oceny oddziaływania przedsięwzięcia 

na środowisko, w sprawie dotyczącej kanalizacji sanitarnej Osieczna – Stanisławówka. 

Jednak abyśmy mogli dalej móc kontynuować procedurę projektowania, czekamy obecnie 

na decyzję środowiskową, której wydanie stanowi kompetencję także Regionalnego 

Dyrektora Ochrony Środowiska w Poznaniu, 

3) w dniu 17 lipca br. w naszym Urzędzie podpisana zostanie umowa z Marszałkiem 

Województwa Wielkopolskiego na dofinansowanie zadania pn. „Budowa na terenie 

Gminy Osieczna dróg dla rowerów w ramach zadania ograniczenie niskiej emisji na 

terenie Aglomeracji Leszczyńskiej”. Niniejsza informacja ma związek                                          

z przedłożonym Wysokiej Radzie porządkiem obrad dzisiejszej sesji, na której będziecie 

Państwo procedowali między innymi projekt uchwały w sprawie przyjęcia do wykonania 

zadania powiatowego i udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Leszczyńskiemu przez 

nasz Samorząd. Po podjęciu uchwały, a następnie podpisaniu przez Gminę stosownego 

porozumienia ogłoszony zostanie przetarg nieograniczony na wykonanie omawianego 

zamierzenia, 

4) po podpisaniu umowy z wykonawcą rozpoczęte zostały prace przy budowie rurociągu 

tłocznego sieci kanalizacji sanitarnej wraz z przebudową istniejącej przepompowni 

ścieków i odcinkiem kanalizacji deszczowej w Osiecznej, przy ul. Gostyńskiej, 

5) kolejną inwestycją, której realizację rozpoczęto w okresie pomiędzy ostatnią,                            

a dzisiejszą sesją jest budowa świetlicy wiejskiej w Jeziorkach. Aktualnie po 

zamocowaniu pokrycia dachowego rozprowadzana jest wewnętrzna instalacja 

elektryczna, 

6) cząstkowej naprawie przy pomocy masy asfaltowej poddano drogi gminne:                           

w Kąkolewie na ul. Gruszkowej, w Kątach – Maciejewie, a także w lesie pomiędzy 

leśniczówką Kąkolewo, a drogą krajową nr 12. Remont drogi w lesie zlecono firmie 

zewnętrznej, a pozostałe dwie drogi remontowane były przez pracowników zatrudnionych 

w Urzędzie, 

7) zakończono prace adaptacyjne w poszczególnych biurach Urzędu. Ponadto bieżącym 

naprawom poddano plac zabaw przy Placu 600-lecia w Osiecznej, ławki na terenie 

Osiecznej, a także pomost i elewacje budynków na letnisku – obiektów stanowiących 

własność Gminy. Wymienione prace naprawcze wykonali pracownicy zatrudnieni                       

w Urzędzie, 

8) aktualnie występuje intensywny wzrost traw, stąd część pracowników codziennie kosi 

trawę przy świetlicach oraz rowach przy drogach gminnych. 

Na bieżąco spotykamy się z zespołem kierowniczym Urzędu. Przygotowałem projekty 

uchwał, które Państwo Radni przyjęli do procedowania w czasie dzisiejszej sesji. Dziękuję.  

Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Proszę Państwa czy są pytania do części sprawozdawczej? Pan Radny Przemysław 

Skowronek. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Ja mam jedno pytanie do Pana Burmistrza odnośnie przygotowanych projektów uchwał                 

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntów w Osiecznej. To są grunty przy 

plaży, czy w miejscu gdzie mieliśmy ostatnio posiedzenie komisji?  
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Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

To jest działka, na której znajduje się budynek, przy którym pracowała ostatnia Komisja, 

czyli lokal gastronomiczno-handlowy. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Czy ze strony Państwa Radnych są jeszcze pytania? Nie widzę. Chciałem zapytać, nie tylko 

dlatego, że kiedyś miałem okazję z Panem Burmistrzem lobbować na rzecz gazu w Gminie 

Osieczna, o przebieg tego spotkania. W jakim kierunku idą sprawy dalszego dostępu gazu na 

terenie naszej Gminy? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Pan Dyrektor Oddziału Spółki Gazowniczej u którego byłem powiedział, że nie zamyka 

sprawy, natomiast z tego co ja odczułem podczas spotkania, to z rozmowy wynika, że kolejne 

działania, w tym przyjęcie realizacji inwestycji na terenie naszej Gminy są, jak wszędzie, 

uzależnione nie tylko od technicznych możliwości ale od ekonomicznego wskaźnika. Podczas 

tego spotkania mówiliśmy również o takich gminach, które na przykład przez i dzięki temu, 

że powstały węzły przy drodze S5 mają ten plus, że presja na powstanie, zainstalowanie się 

firm przy tych węzłach jest bardzo duża i tam decyzje zapadają szybciej. Tym nie mniej nie 

otrzymałem odpowiedzi, że nie będzie ta kwestia procedowana. Ja wierzę w to, że chyba tak 

jak we wcześniejszym naszym działaniu, zawsze będzie bardzo ważne i potrzebne społeczne 

zaangażowanie we wnioskowanie, aby wprowadzić tę inwestycję kolejno do poszczególnych 

miejscowości w naszej Gminie, które nie mają jeszcze dostępu do sieci gazowej. Jestem 

przekonany o tym, że jest to proces rozłożony w czasie, tym nie mniej uważam, że 

powinniśmy w tej sprawie działać i mam nadzieję, że kolejne miejscowości będą 

gazyfikowane. Nie jest to kwestia miesięcy czy jednego roku lub dwóch lat, ale musimy się 

nie tylko uzbroić w cierpliwość ale i w konsekwencję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Kwestia spotkania w sprawie drogi krajowej nr 12, ja już nie pytam bo rozumiem, 

że wszyscy wiedzą bo na komisjach była mowa o tym, że Panowie przyjeżdżacie z informacją 

z tego spotkania w obliczu tego, że były przynajmniej dwie koncepcje rozpatrywane. Jest 

decyzja Panie Burmistrzu, że będzie w Kąkolewie rondo, tak? Czy można to przyjąć za 

pewnik? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Wszyscy wypowiadający się w sprawie ronda lub tzw. skrzyżowania z lewoskrętami 

wskazywali na niewątpliwą przewagę tego pierwszego rozwiązania, czyli żeby powstało 

rondo. Aczkolwiek to też nie jest niestety kwestia jednego czy dwóch lat, ponieważ materia 

jest niezwykle skomplikowana. Z tego co usłyszeliśmy, Pan Burmistrz Kuśnierek był ze mną 

na tym spotkaniu, to najwcześniej prace rozpoczną się w połowie przyszłego roku. To jest 

kwestia uzyskania wszystkich pozwoleń na to, żeby można było złożyć projekt                              

z uzgodnieniami. Jest też problem odcinka kąkolewskiego, czyli od granicy z naszą Gminą            

w stronę Garzyna w Gminie Krzemieniewo, ponieważ wydaje się, że daleko mniej, tak to 

było przedstawione, daleko mniej skomplikowana jest przebudowa na odcinku od granicy 

naszej Gminy w stronę Garzyna. Tam jest kilka ulic, które są ulicami od drogi nr „12” 

biegnącymi w samym Garzynie, dlatego skłaniają się ku temu, żeby w pierwszej kolejności 

dokończyć kwestie projektowe na tym odcinku. Natomiast w samym Kąkolewie, bo o nim 

mówimy, myślę, że jest kilka tematów do rozstrzygnięcia, które będą wymagały nie tylko 

konsultacji z mieszkańcami ale z firmami, które działają i funkcjonują wzdłuż drogi nr „12” 

ale też decyzji, które nie będą się wszystkim podobać. Ja tylko powiem o jednym odcinku, 

który z pewnością wzbudzi emocje, to jest kwestia zjazdu z „12” w ulicę Wilkońskiego. To 

jest odcinek przy Dino, dojazd bezpośredni z „12” do Dino, a kilkadziesiąt metrów dalej jest 
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zjazd w ulicę Zieloną. Z tego spotkania wynikło, takie odniosłem wrażenie, w miarę 

jednoznacznie, że jedna z tych ulic zostanie zamknięta. Która? To będzie wymagało tego typu 

rozmów. Po drugiej stronie tych ulic, o których mówimy czyli po prawej stronie „12” jadąc  

w stronę Garzyna mamy póki co bardzo szeroki wyjazd do stacji paliw i byłego już Polo.                 

Z tego wstępnego projektu, który widzieliśmy wynika, że tego wyjazdu nie ma czyli, że 

wyjazd i wjazd byłby przez naszą drogę gminną, czyli przez ulicę Graniczną. Jest jeszcze 

kilka podobnych sytuacji, które będą wymagały rozstrzygnięć takich, które z pewnością 

wzbudzą wiele nie tylko zainteresowania, emocji ale i kontrowersji. Natomiast tak się wydaje, 

że będzie to remont na następnych mnóstwo lat. To do czego się przyzwyczailiśmy jako 

mieszkańcy Gminy czy Kąkolewa przez wiele lat, trzeba przyjąć czy uwzględnić, że te 

zmiany mogą być istotne.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Czy jeszcze ktoś chciałby o coś zapytać w kontekście odpowiedzi Pana Burmistrza? 

Nie widzę. Dziękuję. Zatem zamykam punkt 6 i dziękuję Panu Burmistrzowi za udzielenie 

informacji o działalności w okresie międzysesyjnym. Otwieram punkt 7. 

Ad. 7. Zgłaszanie interpelacji przez Radnych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zgłaszanie interpelacji przez Radnych. Kto z Państwa Radnych chciałby zgłosić interpelacje? 

Nie widzę. Dziękuję. Zamykam punkt 7. Otwieram punkt 8. 

Ad. 8. Zapytania Radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Jeśli nie ma interpelacji, to w punkcie 8 pytam, kto chciałby zgłosić zapytania? Nie widzę. 

Dziękuję. Nie ma chętnych do zadawania zapytań, zostaje nam punkt „wnioski i informacje”, 

który traktujemy od samego początku, w którym można zabierać wolne głosy, wnioski                        

i informacje. Jest to jeszcze okazja do tego żebyśmy poruszyli tematy i kwestie nas 

interesujące, niekoniecznie w formie pisemnej, która jest wymagana w punkcie interpelacje             

i zapytania. Zamykam punkt 8. W punkcie 9 rozpoczynamy część uchwałodawczą. 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat                       

w trybie bezprzetargowym części działki nr 1303/4 położonej w Osiecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat w trybie 

bezprzetargowym części działki nr 1303/4 położonej w Osiecznej. Czy są pytania ze strony 

Państwa Radnych dotyczące tego projektu? Czy to jest tak, Panie Burmistrzu, że dzierżawca 

występuje do Pana z prośbą o wydzierżawienie na 10 lat i płaci dzierżawę 10-letnią każdego 

roku? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
W treści uchwały nie ma oznaczeń działki, ufam, że to nie jest przeszkoda i nie będzie 

podniesione, że nie wiadomo jakiej działki dotyczy ta uchwała?  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

W tytule uchwały jest podany numer działki.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Tak w tytule jest numer działki. Czy są pytania? Nie widzę. Dziękuję. Przedstawiam projekt 

uchwały. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 25 czerwca 2019 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat w trybie bezprzetargowym 

części działki nr 1303/4 położonej w Osiecznej. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada 

Miejska Gminy Osieczna uchwala, co następuje: 

§ 1.Wyraża się zgodę na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym na okres 10 lat gruntu   

o powierzchni 547 m2, położonego w Osiecznej na terenie Letniska, z przeznaczeniem na cele 
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rekreacyjno–handlowe.                                                                                                                                                 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Osieczna. 

§ 3.Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Jeszcze jedna kwestia, o którą chciałem dopytać, pewnie już o tym była mowa. Czynsz                       

w takiej sytuacji płaci się przez cały rok, czy przez 3 miesiące?  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Rozpisaliśmy to tak, żeby umowa obejmowała możliwość działalności całorocznej. Z takim 

wnioskiem wystąpiła właścicielka budynku, natomiast właścicielem gruntu jest Samorząd.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Czyli właścicielka będzie deklarować, w których miesiącach będzie prowadzić działalność               

i w zależności od tego będzie płacić dzierżawę. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak. Policzyliśmy w skali roku, natomiast jeżeli właścicielka stwierdzi, że w danym miesiącu 

nie będzie prowadziła działalności, to nie będzie zarabiała i tym samym nie będzie płaciła 

dzierżawy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tego projektu 

uchwały, proszę podnieść rękę i przycisnąć odpowiedni przycisk - 15 głosów. Kto jest 

przeciw, proszę podnieść rękę i przycisnąć odpowiedni przycisk - 0 głosów. Kto się 

wstrzymał od głosu, proszę podnieść rękę i przycisnąć odpowiedni przycisk - 0 głosów. 

Stwierdzam, że Rada Miejska Gminy Osieczna w obecności 15 Radnych jednomyślnie 

podjęła uchwałę nr VIII.59.2019 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres              

10 lat w trybie bezprzetargowym części działki nr 1303/4 położonej w Osiecznej. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na 

okres 10 lat w trybie bezprzetargowym części działki nr 1303/4 położonej                                     

w Osiecznej, stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr VIII.59.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 25 czerwca 2019 r.                     

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat w trybie bezprzetargowym 

części działki nr 1303/4 położonej w Osiecznej, stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zrealizowaliśmy punkt 9. Przystępujemy do realizacji punktu 10. 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia spółki z ograniczoną odpowiedzialnością. Materiały 

otrzymaliśmy w odpowiednim terminie. W związku z czym chciałbym zapytać Państwa 

Radnych, czy są pytania dotyczące projektu tej uchwały? Pan Radny Przemysław Skowronek. 

Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Ja chciałbym zapytać odnośnie § 15 umowy spółki – załącznik nr 1. W § 15 jest: do 

wyłącznej kompetencji Zgromadzenia Wspólników należą takie sprawy jak emisja obligacji, 

połączenie lub rozwiązanie spółki, między innymi, bo tutaj jest więcej zadań wymienione. 

Moje pytanie jest takie. Czy jeżeli Pan Burmistrz będzie, to pytanie kieruję do Pana radcy 

prawnego, czy jeżeli Pan Burmistrz będzie emitował obligacje, łączył lub rozwiązywał 

spółkę, to Rada Miejska będzie podejmowała uchwały w tej sprawie? Ja to tak odbieram, 

takie same kompetencje ma Rada do uchwalania tych uchwał. Czy tylko Pan Burmistrz 

będzie jednoosobowo decydował o tym? To by było jedno pytanie, a drugie, dostaliśmy na 

Komisji koszty, to będzie pytanie do Pana Burmistrza, dostaliśmy na Komisji takie 

orientacyjne przychody i koszty funkcjonowania spółki i w kosztach jest wyszczególnione:                       
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administracja dwa i pół etatu. Chciałbym się dowiedzieć, jakie to będą etaty, jak również przy 

pracownikach oczyszczalni jest pięć osób, to jakie to też będą etaty. Dziękuję.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Panie Radny, Szanowni Państwo! W tych dwóch i pół etatach przewidujemy, jeżeli Państwo 

podejmiecie abym mógł takie decyzje podejmować, ma to być zarząd składający się z Prezesa 

jednoosobowo, któremu chciałbym przypisać, to jeszcze musimy sprawdzić, również 

pełnienie roli i funkcji kierownika oczyszczalni, nadzoru nad funkcjonowaniem oczyszczalni 

czyli jej działania, główna księgowa i pół etatu sekretarka i kadrowa jednocześnie. Co daje 

2,5 etatu.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Dziękuję. A w odniesieniu do tych pięciu pracowników to są pracownicy, którzy obecnie 

pracują na oczyszczalni, czy będą nowe osoby zatrudnione? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Pracownicy, którzy aktualnie pracują otrzymają wypowiedzenie z dotychczasowego zakładu 

pracy, ale z naszej strony, bo inaczej być nie może i sobie nie wyobrażam, żeby tak nie było, 

będzie pełna deklaracja i propozycja aby dalej pracowali na tych samych stanowiskach. Czy  

z takiej propozycji skorzystają, mówię o pracownikach obsługowych, to będzie od nich 

zależeć. Na pewno od nas otrzymają propozycję kontynuowania swojej działalności 

zawodowej. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Dziękuję za tą odpowiedź ale jeszcze zapomniałem o jednej sprawie. Chodzi o różnicę, która 

powstała, czyli ja to tak odbieram, że w stosunku rocznym to będzie dochód 42.000 zł. 

Natomiast analizowałem uchwały budżetowe, które będziemy podejmować i założeniem 

powstania spółki było odzyskanie 4.000.000 zł. Nie zauważyłem w uchwale budżetowej 

4.000.000 zł, być może coś przeoczyłem.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Panie Radny przepraszam, ale nigdy o takiej kwocie w roku 2020 nie mówiłem. Natomiast 

oprócz wielu innych obszarów, które będzie realizować spółka i dzięki, i dla których, raz 

chcemy ją powołać, o co do Państwa Radnych wnoszę, jest kwestia odpisu. Ten odpis, mówię 

o podatku Vat, w sensie całościowym wobec tych inwestycji, które wykonaliśmy będzie 

możliwy w takiej wysokości, ale nie w roku 2020. I to będzie dochód Gminy.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Dziękuję, zapytałem, bo nie zauważyłem tego w projekcie. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Proszę, jesteśmy od tego żeby odpowiadać.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Czy są jeszcze pytania dotyczące tego projektu? Nie widzę. Dziękuję. Ja też chciałbym 

powiedzieć kilka zdań, w związku z czym taka jest moja refleksja. Chciałbym, jeśli ja się 

mylę, to proszę chętnie posłucham argumentów przeciwnych, które naświetlą inaczej ten 

moment, w którym my się dzisiaj znaleźliśmy. Jeśli ja dobrze czytam projekt tej uchwały                 

i zakładam absolutnie dobrą wolę projektodawców, że ta spółka jest tworzona właściwie 

przede wszystkim, tak jak usłyszałem po to, żeby odzyskiwać Vat, z którym jest problem 

żeby go odzyskać, jeśli tej spółki nie ma. Chciałbym, żebyście Państwo sprostowali to co 

powiem, jeśli jest inaczej. Ja widzę na podstawie uchwały, którą mamy podjąć, że jeśli my ją 

podejmiemy, to wszelka decyzyjność, całe życie gospodarcze, absolutnie w szerokim zakresie 

zostaje, chcę użyć właściwych słów, wyjęte z kompetencji Rady Miejskiej a przechodzi na 

Burmistrza Miasta, Gminy w tym wypadku Osiecznej. Ja abstrahuję czy dzisiaj Burmistrzem 

jest Stanisław Glapiak, czy kto inny, ja tylko chcę zwrócić Państwu uwagę i zakładam, że 
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inaczej nie pozwalają przepisy prawa ale, że absolutnie przeogromne kompetencje przechodzą 

na Walne Zgromadzenie Wspólników, a tym Walnym Zgromadzeniem Wspólników jest Pan 

Burmistrz. Walne Zgromadzenie Wspólników wybiera Rada Nadzorcza. Rada Nadzorcza 

wybiera Zarząd. To Walne Zgromadzenie Wspólników, jeśli dobrze czytam, to ma 

kompetencje, że my dzisiaj tworzymy spółkę, ale w § 15 punkt 9 mówi, że Walne 

Zgromadzenie Wspólników czyli Burmistrz naszej Gminy, powtarzam, każdy następny 

Burmistrz dopóki Rada nie zmieni tych zapisów i dopóki kto inny nie będzie Burmistrzem, to 

dzisiaj Burmistrz Glapiak może na przykład zmienić akt założycielski, może na przykład 

zdecydować o zbyciu udziałów, o zastawie tych udziałów, może zdecydować o przystąpieniu 

osób trzecich do tejże spółki, którą dzisiaj tworzymy jako komunalną, może podejmować 

zobowiązania powyżej 100.000 zł. Chcę zwrócić uwagę, to jest ważny moment w życiu 

naszej Gminy, mam wrażenie, że dzisiaj cała decyzyjność dotycząca życia gospodarczego, 

sam Pan Burmistrz powiedział, że dzisiaj zapisujemy tak szeroki wachlarz potencjalnych 

działań tej spółki, całe życie gospodarcze przechodzi, w moim przekonaniu, jednoosobowo na 

Burmistrza Gminy. Czy Pan, Panie Burmistrzu pomyślał o tym, żeby przekonać nas, co do 

tego, Radę Miejską, że razem wymyślimy jakieś mechanizmy, jeśli są one dozwolone 

prawem, żeby to nie było takie jedynowładztwo burmistrza gminy. Tylko żeby zapewnić 

współudział jeszcze innych organów gminy w procesie, nie tyle zrządzania, może nadzoru, 

może monitoringu tej spółki. Tak jak mówię, mam pełną wiarę w dobre intencje. Tylko 

jesteśmy też od tego, żeby przewidzieć te scenariusze nie do końca zawsze dobre, wtedy 

zostajemy z przepisami, które dzisiaj uchwalamy. Dlatego mówię o tej naszej, takie mam 

wrażenie, odpowiedzialności za to, co dzisiaj uchwalamy, nad czym dzisiaj głosujemy. Czy te 

wszystkie i tu patrzę również w stronę Pana Mecenasa, czy te wszystkie kompetencje, które 

zapisujemy jako kompetencje Walnego Zgromadzenia, czy one są z gruntu prawa przypisane   

i muszą być przypisane tylko Walnemu Zgromadzeniu, czy można je zapisać tak, żeby te 

decyzje były podejmowane jednak po współpracy z innymi organami?  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Jeśli można jeszcze, to ja chciałem dołączyć się, bo moje pytanie mniej więcej było też 

skierowane w tym kierunku. Ja myślę, że było to pierwsze pytanie, gdzie Pan Burmistrz 

mówił, że z tą odpowiedzią poczekamy, ja chciałbym usłyszeć tą odpowiedź. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Usłyszy ją Pan. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Dobrze.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

W międzyczasie Pan Przewodniczący zadaje kolejne pytania, dlatego czekamy. 

Skarbnik Gminy Osieczna Pani Hanna Włodarczak: 

Odnośnie obligacji, to do emisji obligacji komunalnych, gminnych potrzebujemy uchwały, 

musi być podjęta odrębna uchwała Rady. W sytuacji obligacji, które są wymienione                       

w umowie spółki, to te będą emitowane przez spółkę.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Czyli Rada nie będzie podejmowała uchwał w tej sprawie i w każdej sprawie zapisanej do 

wyłącznej kompetencji Zgromadzenia Wspólników. W żadnej z tych spraw Rada nie będzie 

podejmowała uchwał, tak? 

Skarbnik Gminy Osieczna Pani Hanna Włodarczak: 

Tak. 

Radca prawny Urzędu Gminy Pan Krzysztof Bojarczuk: 

Wszystkie spółki, w tym komunalne muszą się stosować do Kodeksu Spółek Handlowych. 

Jeżeli chodzi o zmiany aktu założycielskiego, to sytuacja jest taka, że przy zakładaniu spółki, 

to Rada uchwala akt założycielski podejmując uchwałę o utworzeniu spółki. Natomiast 
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później zgodnie z Kodeksem Spółek Handlowych zmiana umowy spółki, w tym aktu 

założycielskiego należy do Zgromadzenia Wspólników. Przepisy są tak ukształtowane, że one 

nie mogą być inaczej zapisane, jak gdyby modyfikacje Kodeksu Spółek Handlowych, który 

określa uprawnienia poszczególnych organów spółki takich jak: zarząd spółki, rada nadzorcza 

czy zgromadzenie wspólników, jest ustawa o działalności komunalnej i tylko tam są 

dodatkowe uprawnienia dla innych organów, które mają wpływ na działanie spółki 

komunalnej, to są głównie przepisy art. 12, które określają ograniczenia tego rodzaju na 

przykład, że wskazują, kto na przykład tworzy zgromadzenie wspólników, tak że zgodnie                 

z ustawą w jednoosobowych spółkach funkcję zgromadzenia wspólników pełnią organy 

wykonawcze. Już ta ustawa przesądza, że akurat w przypadku gminy burmistrz jest 

zgromadzeniem wspólników i to nie jest żaden wymysł po prostu ustawa tak stanowi i inaczej 

być nie może, jeżeli decyduje się na utworzenie spółki, to ona musi być ukształtowana tak jak 

przepisy prawa stanowią. Oprócz tego jeszcze do tej spółki komunalnej, do zbycia akcji                 

i udziałów stosuje się zasady określone w ustawie z dnia 16 grudnia 2016 r. o zasadach 

zarządzania mieniem państwowym i one odpowiednio stosuje się do spółki komunalnej                     

i to w zasadzie są jak gdyby taką modyfikacją. Do tego jest też tryb powoływania rady 

nadzorczej, gdzie mogą być członkami rady nadzorczej osoby o określonych kwalifikacjach,   

a w pozostałym zakresie to spółki podlegają Kodeksowi Spółek Handlowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Ja oczywiście rozumiem te zapisy, bo zdążyłem sobie to wyczytać. bo Nie ma wątpliwości 

ani co do tego, że walne zgromadzenie to jest burmistrz, walne zgromadzenie powołuje radę 

nadzorczą czyli Pan Burmistrz powołuje Radę Nadzorczą, Rada Nadzorcza powołuje Zarząd, 

itd. Ja tylko chciałem, żeby głośno wybrzmiało pytanie, czy są takie zapisy, które są                        

w naszym projekcie a mogłyby wyglądać inaczej, żeby powiększyć, nie powiększyć, bo nie 

ma żadnego udziału, moim zdaniem, Rady Miejskiej w dalszym funkcjonowaniu spółki 

komunalnej, która ma szerokie kompetencje i do rozwinięcia o kolejne pole działalności 

gospodarczej i quasi gospodarczej. W działalności spółki jest również budowa ulic i wszystko 

to czym właściwie może zająć się ta spółka, ja to tak rozumiem, decyzją Walnego 

Zgromadzenia czyli decyzją Pana Burmistrza. Czy ja źle myślę, że nagle Pan Burmistrz może 

postanowić za dwa lata może za rok, za trzy lata, że spółka zajmie się na przykład gospodarką 

odpadami albo budową ulic i wtedy Rada Miejska po prostu się o tym dowie. Nie, że Rada 

będzie musiała to zaopiniować albo wyrazić zgodę, tylko się dowiemy, że Pan Burmistrz jako 

Walne Zgromadzenie tej spółki postanowił, że tak od tej pory będzie, tak? 

Radca prawny Urzędu Gminy Pan Krzysztof Bojarczuk: 
Do tego są też stosowane przepisy ustawy Prawo zamówień publicznych, zamówień in-house. 

Ja tu nie widzę w tym nic złego, powiedziałbym, że jest to usprawnienie działalności Gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Panie Mecenasie ja chcę powiedzieć, że ja nie mówię, że to coś złego, ja chcę tylko żebyśmy 

głośno sobie powiedzieli co my uchwalamy, jaki nowy stan prawny w naszej Gminie, jaką 

nową rzeczywistość.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Niewątpliwie nową rzeczywistość, ale nie chciałbym, żeby powstało wrażenie, tak ja to 

odbieram z tych kilku zdań, które Pan Przewodniczący wypowiedział, że Burmistrz będzie 

jak gdyby poza kontrolą, oceną Wysokiej Rady. To nie jest do końca logiczne sformułowanie, 

jako że każda decyzja czy podjęta po szerokich konsultacjach czy w sposób wynikający                 

z uprawnień, z kompetencji, które organ otrzyma, podlega i będzie podlegać ocenie Wysokiej 

Rady, więc gdyby założyć, a Pan Przewodniczący tego nie zakłada, ale gdyby założyć, może 

złego sformułowania użyję, że sprawa funkcjonowania spółki wymyka się spod kontroli 

organu Gminy, tj. Rady Miejskiej Gminy Osieczna, to jest to natychmiast do skorygowania. 

Ja uważam, nie wymieniając nazwiska, że tyle kompetencji i możliwości podejmowania 
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decyzji organu wykonawczego ile odpowiedzialności. Przecież kwestia sprawozdawczości, 

informowania o tym, co organ zamierza, jakie podejmuje działania i jakie są skutki będzie 

dziać się, może nie tyle na bieżąco ale cyklicznie w określonych okresach.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Tak jest Panie Burmistrzu absolutnie się zgadzam z każdym słowem i z każdym zdaniem 

wypowiedzianym przez Pana. Ja tylko chciałbym rozróżnić dwie rzeczy i w tym duchu 

pytam. Są mechanizmy powiedziałbym obowiązkowe, w tym sensie, że jeśli jest potrzebna 

zgoda Rady Miejskiej, to jest tzw. wymóg konieczny i trzeba to zrobić. Ja się w pełni 

zgadzam z tym co Pan Burmistrz mówi, nie pozostaje wątpliwości co do tego, że Komisja 

Rewizyjna ma możliwości kontrolne tejże Spółki, co więcej w myśl tych nowych zapisów, to 

też warto myślę przypominać, bo jakby ktoś o tym nie wiedział, że zmieniły się też zapisy co 

do tego, jakie kompetencje ma każdy z nas Radnych, że w myśl art. 24 § 2 dziś każdy Radny 

może wejść do spółki, również do spółki komunalnej, poprosić o wszystkie dokumenty. 

Wcześniej było tak, taki był kazus w Lesznie, że Radni nie mogli wejść do MPWiK-u bo 

100% udziałów nie było miejskich, było bardzo dużo, ale nie było 100%, w związku z czym 

żaden Radny, który chciał skontrolować spółkę nie mógł wejść bo taki był zapis. Dzisiaj się te 

zapisy zmieniły, myślę, że dobrze się stało, że każdy radny, każdego dnia może wejść do 

każdej spółki, w której jest przynajmniej 1% udziału komunalnego, czyli 1% udziału 

publicznych pieniędzy. To jest oczywiste i ja się w pełni z Panem Burmistrzem zgadzam. Ja 

mówię o tym, czy są jakieś mechanizmy, które można by było zastosować, ale rozumiem                  

z tego co mówi Pan Mecenas, że nie ma takich mechanizmów i że te zapisy, które są u nas                

w projekcie umowy spółki one są wprost wynikającymi przepisami z ustawy Kodeks Spółek 

Handlowych i ustawa o działalności komunalnej.  

Radca prawny Urzędu Gminy Pan Krzysztof Bojarczuk: 

Tak, te przepisy są bezwzględnie obowiązujące i innych rozwiązań w umowie spółki być nie 

może.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dobrze. Jeszcze tylko chciałem dopytać a propos orientacyjnych przychodów i kosztów 

funkcjonowania spółki, które otrzymaliśmy od Pana na jednej z Komisji. Czy Pana zdaniem 

to są orientacyjne przychody i koszty na 2020 rok? Ja na przykład znajduję tam, moim 

zdaniem dość optymistyczny zapis, że będziemy już otrzymywać zapłatę za ścieki od 450 

gospodarstw z trzech miejscowości, które w ostatnim czasie miały wybudowaną sieć 

kanalizacyjną.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Na Komisji, o której Pan Przewodniczący powiedział i na której przekazałem Państwu 

Radnym, członkom tej Komisji to zestawienie powiedziałem, że kwestia dotycząca ilości 

ścieków dopływających do naszej oczyszczalni z Łoniewa, Grodziska i Świerczyny to jest 

ilość docelowa, która w 2020 roku z pewnością nie zostanie wykonana. O tym mówiłem na 

posiedzeniu tej Komisji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

To ja przepraszam ale tej informacji nie wychwyciłem. W związku z tym bilans w 2020 roku 

będzie wyglądał inaczej.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak, również powiedziałem oprócz tego o czym teraz Państwu mówię wspomniałem, że 

kwoty zapisane w tym zestawieniu są rzeczywiście takim początkiem finansowego 

zobrazowania, jak będzie funkcjonować spółka. Z każdym dniem, tygodniem czy miesiącem 

będziemy wiedzieć więcej. Sądzę, że pierwszy rok czyli 2020, to będzie taki rok, w którym 

zobaczymy jak te założenia, które przedkładamy sobie czy uszczegóławiamy, mają się do 

rzeczywistej realizacji. Trudno dzisiaj przewidzieć, ile na przykład na jakie remonty, które są 

niespodziewane w roku budżetowym czy awarie, remonty będące konsekwencją awarii będą 
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kosztować, chociażby też kwestia kar. Dzisiaj zaproponujemy Państwu Radnym do końca 

roku 2019, jakie stawki będą obowiązywać w zależności czy odbiorców komunalnych czy 

firm, przedsiębiorstw. Natomiast kwestia stawek na rok 2020 to będzie też kwestia decyzji 

wspólnych, po uzgodnieniu z Wodami Polskimi. To jest też kwestia, o czym wiemy, że w tej 

chwili nasz samorząd dopłaca do każdego m3 ścieków, zarówno przemysłowych jak                        

i komunalnych. To są wszystko decyzje, które będą podejmowane w najbliższej przyszłości, 

które będą ciążyć i z których to wynikać będzie bilans roku 2020.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Rzeczywiście gospodarka samorządowa rządzi się swoimi prawami, bo tak jak Pan Burmistrz 

powiedział, jeśli mówimy o przychodach, które wynikają z określonych zdarzeń, to trzeba 

pamiętać, że tak naprawdę część z tej stawki pochodzi z pieniędzy gminnych, które 

uchwalamy jako dopłaty i tak samo jest w przypadku podatku, który trzeba zapłacić, który 

jest w kosztach spółki. To jest podatek, który wraca do gminy bo podatek płaci się gminie.              

A jaką dzierżawą jest dzierżawa za 600.000 zł? To jest dzierżawa, którą spółka zapłaci 

Gminie za co? Za dzierżawę urządzeń? 

Skarbnik Gminy Osieczna Pani Hanna Włodarczak: 

Tak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

A skąd jest ta wycena, bo tak wycenił biegły? 

Skarbnik Gminy Osieczna Pani Hanna Włodarczak: 

Ta kwota wynika z przyjętej stawki amortyzacyjnej. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Ze stawki amortyzacyjnej przyjętej na dzisiaj, bo zastanawiamy się Drodzy Państwo, czy ta 

stawka ma wynosić 2,5% czy mniej. Materia jest skomplikowana, na pewno będziemy 

korzystać z pomocy kancelarii, która obsługuje naszą Gminę w tej kwestii i tak jak przed 

chwilą powiedziałem o wszystkich zmianach będziemy Państwa Radnych informować.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Czy Pan Burmistrz ma pomysł, kto będzie prezesem tej spółki, bo jak skończą się nasze 

kompetencje, to chętnie chociaż byśmy posłuchali wizji tego, jak spółka ma funkcjonować             

i kto to jest. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Ja myślę, że kwestia, kto ma być prezesem nie jest w kategoriach wizji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Rozumiem, że Zgromadzenie zdecyduje, kto będzie prezesem.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Dokładnie jest tak jak Pan Przewodniczący powiedział. Poinformuję Państwa Radnych                    

o kandydatce, kandydacie jak będę miał taką wiedzę na 100%. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dobrze. Rzeczywiście jest to zawiła materia. Jeśli chodzi o kluczową kwestię czyli wpływy             

z odzyskanego podatku Vat, kiedy Pan Burmistrz spodziewa się takich wpływów, bo to nie 

dotyczy inwestycji, które już były? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado! Myślę, że funkcjonowanie działalności spółki jest 

zawarte w tych obszarach, które wymieniamy. Pamiętam, że w uzasadnieniu do tej uchwały 

kwestia odzyskania Vat-u jest jedną z możliwości, którą będziemy w ten sposób posiadać. Ja 

przypomnę, że jeżeli już mówimy o tym podatku, to jest to kwestia łącznie około 7.500.000 

zł. Pani Skarbnik proszę przedstawić tą kwestię. 

Skarbnik Gminy Pani Hanna Włodarczak: 

Vat od inwestycji kanalizacyjnych to jest 7.500.000 zł, odliczony podatek Vat 4.200.000 zł                 

i Vat nie odliczony, który podlegałby odliczeniu to 3.200.000 zł.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dobrze, kto jeszcze z Państwa chciałby zabrać głos w tej materii? Nie ma więcej chętnych do 

zadawania pytań, w związku z czym proszę Państwa postanawiam przedstawić projekt 

uchwały w sprawie utworzenia spółki z ograniczoną odpowiedzialnością. Uchwała numer 

kolejny z 25 czerwca 2019 r. Rady Miejskiej Gminy Osieczna w sprawie utworzenia spółki              

z ograniczoną odpowiedzialnością. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska 

Gminy Osieczna uchwala, co następuje: 

§ 1.Tworzy się spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością pod nazwą: Gminny Zakład 

Komunalny Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Osiecznej. 

§ 2. 1. Celem spółki jest realizacja zadań własnych gminy w zakresie: 

1) gminnych dróg, ulic, mostów, placów oraz organizacji ruchu drogowego, 

2) wodociągów i zaopatrzenia w wodę, kanalizacji, usuwania i oczyszczania ścieków 

komunalnych, utrzymania czystości i porządku oraz urządzeń sanitarnych, wysypisk 

i unieszkodliwiania odpadów komunalnych, zaopatrzenia w energię elektryczną i cieplną 

oraz gaz, 

3) gminnego budownictwa mieszkaniowego, 

4) zieleni gminnej i zadrzewień, 

5) cmentarzy gminnych, 

6) utrzymania gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej oraz obiektów 

administracyjnych. 

2. Spółka może podejmować inną działalność ważną dla rozwoju gminy i potrzeb 

społeczności lokalnej z zastrzeżeniem spełnienia przesłanek określonych w obowiązujących 

przepisach prawa. 

§ 3. 1. Kapitał zakładowy Spółki w chwili jej zawiązania będzie wynosić 400.000 zł i dzielić 

się na 400 udziałów o wartości nominalnej 1.000 zł każdy. 

2. Gmina Osieczna obejmie 100% udziałów i pokryje je wkładem pieniężnym o wartości 

400.000 zł. 

§ 4. Szczegółowe zasady oraz zakres działania zostaną ustalone w umowie Spółki, której 

projekt stanowi załącznik do niniejszej uchwały i który Rada Miejska Gminy Osieczna 

opiniuje pozytywnie. 

§ 5. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Osieczna. 

§ 6. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.   

Rozpoczynam głosowanie nad projektem tej uchwały. Kto z Państwa Radnych jest za 

podjęciem uchwały, proszę użyć odpowiedniego przycisku i podnieść rękę - 13 głosów. Kto 

jest przeciw, proszę użyć odpowiedniego przycisku i podnieść rękę - 1 głos. Kto się 

wstrzymał od głosu, proszę użyć odpowiedniego przycisku i podnieść rękę - 1 głos. 

Stwierdzam, że Rada Miejska Gminy Osieczna w obecności 15 Radnych większością głosów 

podjęła uchwałę nr VIII.60.2019 w sprawie utworzenia spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie utworzenia spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością, stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr VIII.60.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 25 czerwca 2019 r.                    

w sprawie utworzenia spółki z ograniczoną odpowiedzialnością stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zamykam punkt 10. Otwieram punkt 11. 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Leszczyńskiego realizacji 

zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa na terenie Gminy Osieczna dróg dla rowerów              

w ramach zadania ograniczenie niskiej emisji na terenie Aglomeracji Leszczyńskiej”               

i udzielenie pomocy rzeczowej Powiatowi. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W punkcie 11 mamy podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Leszczyńskiego 

realizacji zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa na terenie Gminy Osieczna dróg dla rowerów                

w ramach zadania ograniczenie niskiej emisji na terenie Aglomeracji Leszczyńskiej”                     

i udzielenie pomocy rzeczowej Powiatowi. Czy są pytania dotyczące projektu tej uchwały? 

Nie widzę. Dziękuję. Przedstawiam projekt uchwały. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej 

Gminy Osieczna z dnia 25 czerwca 2019 r. w sprawie przyjęcia od Powiatu Leszczyńskiego 

realizacji zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa na terenie Gminy Osieczna dróg dla rowerów 

w ramach zadania ograniczenie niskiej emisji na terenie Aglomeracji Leszczyńskiej”                        

i udzielenie pomocy rzeczowej Powiatowi. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada 

Miejska Gminy Osieczna uchwala, co następuje. 

§ 1. Przyjmuje się od Powiatu Leszczyńskiego realizację zadania inwestycyjnego 

pn.: „Budowa na terenie Gminy Osieczna dróg dla rowerów w ramach zadania 

ograniczenie niskiej emisji na terenie Aglomeracji Leszczyńskiej”, zgodnie 

ze złożonym przez Gminę Osieczna wnioskiem o dofinansowanie ze środków 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Wielkopolskiego 

Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020 Oś Priorytetowa 3 „Energia”, 

Działanie 3.3 „Wspieranie strategii niskoemisyjnych w tym mobilność miejska”, 

Poddziałanie 3.3.1 „Inwestycje w obszarze transportu miejskiego” – nabór wniosków 

RPWP.03.03.01-IZ-00-30-001/18. 

§ 2.  Gmina Osieczna zrealizuje zadanie inwestycyjne o którym mowa w § 1 i przekaże je 

jako pomoc rzeczową, Powiatowi Leszczyńskiemu po zakończeniu okresu trwałości 

projektu.  

§ 3. Szczegółowe warunki realizacji zadania oraz wzajemne rozliczenia finansowe określone 

zostaną w odrębnym porozumieniu zawartym pomiędzy Zarządem Powiatu 

Leszczyńskiego i Burmistrzem Gminy Osieczna oraz w umowie o pomocy rzeczowej. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały, proszę 

podnieść rękę i jednocześnie użyć odpowiedniego przycisku - 15 głosów. Kto jest przeciw?- 0 

głosów. Kto się wstrzymał od głosu - 0 głosów. Stwierdzam, że Rada Miejska Gminy 

Osieczna w obecności 15 Radnych jednomyślnie podjęła uchwałę nr VIII.61.2019                         

w sprawie przyjęcia od Powiatu Leszczyńskiego realizacji zadania inwestycyjnego pn.: 

„Budowa na terenie Gminy Osieczna dróg dla rowerów w ramach zadania ograniczenie 

niskiej emisji na terenie Aglomeracji Leszczyńskiej” i udzielenie pomocy rzeczowej 

Powiatowi. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przyjęcia od Powiatu Leszczyńskiego 

realizacji zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa na terenie Gminy Osieczna dróg dla rowerów                

w ramach zadania ograniczenie niskiej emisji na terenie Aglomeracji Leszczyńskiej”                     

i udzielenie pomocy rzeczowej Powiatowi stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr VIII.61.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 25 czerwca 2019 r.                     

w sprawie przyjęcia od Powiatu Leszczyńskiego realizacji zadania inwestycyjnego pn.: 

„Budowa na terenie Gminy Osieczna dróg dla rowerów w ramach zadania ograniczenie 

niskiej emisji na terenie Aglomeracji Leszczyńskiej” i udzielenie pomocy rzeczowej 

Powiatowi stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zamykam punkt 11. Otwieram punkt 12. 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług                     

w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W punkcie 12 mamy podjęcie uchwały w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług 

w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków. Mamy projekt uchwały w punkcie 12. Czy 

Państwo Radni chcieliby uzyskać dodatkowe informacje dotyczące tegoż projektu? Nie 

widzę. Dziękuję. Przedstawiam projekt uchwały. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej 

Gminy Osieczna z dnia 25 czerwca 2019 r. w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców 

usług w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków. Na podstawie odpowiednich przepisów 

Rada Miejska Gminy Osieczna uchwala, co następuje: 

§ 1.Uchwala się, na okres od 10 czerwca 2019 roku do 31 grudnia 2019 roku, dopłaty            

dla odbiorców usług – dostawców ścieków z terenu Gminy Osieczna świadczonych 

przez Zakład Usług Wodnych we Wschowie Sp. z o.o.: 

1) z grupy taryfowej SG (gospodarstwa domowe, budynki i lokale użyteczności 

publicznej, usługowe i handlowe przyłączone do sieci kanalizacyjnej 

i wodociągowej oraz gospodarstwa domowe, budynki i lokale użyteczności 

publicznej, usługowe i handlowe korzystające z własnych źródeł wody przyłączone 

do sieci kanalizacyjnej, odprowadzające wyłącznie ścieki socjalno-bytowe) 

w wysokości 2,46 zł za 1 m3 odprowadzonych ścieków plus należny podatek 

od towarów i usług w wysokości określonej odrębnymi przepisami, 

2) z grupy taryfowej SP (pozostali odbiorcy usług przyłączeni do sieci kanalizacyjnej 

i wodociągowej oraz pozostali odbiorcy usług korzystających z własnych źródeł 

wody przyłączeni do sieci kanalizacyjnej) w wysokości 0,63 zł za 1 m3 

odprowadzonych ścieków plus należny podatek od towarów i usług w wysokości 

określonej odrębnymi przepisami. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Osieczna. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia, z mocą obowiązującą od 10 czerwca 

2019 roku. 

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały o takiej treści, 

proszę podnieść rękę i użyć odpowiedniego przycisku- 15 głosów. Kto jest przeciw - 0 

głosów. Kto się wstrzymał od głosu - 0 głosów. Stwierdzam, że Rada Miejska Gminy 

Osieczna w obecności 15 Radnych jednomyślnie podjęła uchwałę nr VIII.62.2019                         

w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego odprowadzania 

ścieków. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług              

w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała nr VIII.62.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 25 czerwca 2019 r.                      

w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego odprowadzania 

ścieków stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zrealizowaliśmy punkt 12. Otwieram punkt 13. 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 

2019 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Panią Skarbnik proszę o wprowadzenie do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej na 2019 rok oraz do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Osieczna. Proszę o wprowadzenie do treści tych dwóch projektów uchwał. 

Skarbnik Gminy Osieczna Pani Hanna Włodarczak: 

Szanowni Państwo! Zaproponowane przez Burmistrza zmiany w uchwale budżetowej dotyczą 

zmniejszenia dochodów o kwotę 61.405 zł oraz zwiększenia wydatków o kwotę 967.405 zł. 

Zwiększenie kwot dotyczy niewykorzystanych wydatków niewygasających, które gmina 
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może wykorzystywać do 30 czerwca 2019 r. Wiemy już, że do tego czasu te wydatki nie 

zostaną zrealizowane, dlatego propozycja żeby środki wróciły do budżetu po stronie 

dochodów i po stronie wydatków. 1.400 zł – darowizna od Nadleśnictwa z przeznaczeniem na 

wydatki Zespołu Szkół w Kąkolewie. Po stronie wydatków jeszcze dodatkowe tytuły. 

400.000 zł – wniesienie udziałów do nowej spółki komunalnej. 350.000 zł – wpłata do 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 100.000 zł                         

– zwiększenie wydatków na dotacje na wymianę pieców. 60.000 zł – wydatki na budowę sieci 

na terenie miasta Osieczna. Zmiany między paragrafami na 2.100.000 zł dotyczące ścieżki 

rowerowej. To zadanie mieliśmy ujęte w zadaniach gminnych, drogach gminnych a teraz 

przeniesienie-uporządkowanie do zadań powiatowych. Chciałabym zgłosić ustną 

autopoprawkę. Z rezerwy celowej przeznaczonej na realizację programu dla seniorów kwota 

350.000 zł, przeniesienie jej do już paragrafu wydatkowego na świadczenia w kwocie 

350.000 zł czyli zmiany między paragrafami i jeszcze po stronie rozchodów chciałabym 

żebyśmy zmniejszyli kwotę spłaty pożyczek o kwotę 26 groszy i to ma wpływ                                

z autopoprawkami do Wieloletniej Prognozy Finansowej system BeSTia, w którym 

sporządzana jest projekt uchwały weryfikuje tak te dokumenty, że wychwyca nam, że dług 

nam się nie zgadza cały czas mieliśmy pouchwalany dług spłaty w złotówkach tak jak budżet 

i żeby była zgodność już od następnej uchwały, to chciałabym żebyście Państwo w roku 2019 

zmniejszyli rozchody o 26 groszy, w 2023 o 18 groszy, w 2024 roku dodali 25 groszy                           

i w 2028 roku odjęli 71 groszy i kwota długu automatycznie dostosuje się do tych rozchodów. 

Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Dziękuję. Czy są ze strony Państwa Radnych pytania do przedstawionych projektów uchwał? 

Na poprzedniej sesji dochwalaliśmy pieniądze do wymiany pieców 40.000 zł i teraz jak 

mówiliśmy dzisiaj już kolejne dochwalenie 100.000 zł bo tylu mamy chętnych? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Realizujemy kolejne wnioski, podpisujemy umowy i żeby w okresie dwóch miesięcy co 

najmniej, kiedy być może nie spotkamy się nie trzeba było odsuwać beneficjentów od 

podpisania umów, proponujemy takie zwiększenie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Proszę Państwa pytania. To co musimy oddać Panie Burmistrzu te pieniądze 350.000 zł, to 

jest to co niestety musimy oddać co roku? Dają nam za Trzebanię a potem nas liczą, że dają 

nam za dużo i musimy oddać. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Dokładnych wyliczeń jeszcze nie znamy aczkolwiek przewidujemy, że to będzie kwota tej 

wielkości lub trochę niższa. Jeszcze obwieszczenia o tym, jak precyzyjnie tą kwotę wyliczyć 

nie mamy. 

Skarbnik Gminy Osieczna Pani Hanna Włodarczak: 

Płatność jest do 15 sierpnia więc jakby nie było sesji, to już się asekurujemy, żeby 

zabezpieczyć środki w budżecie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Proszę Państwa jeśli nie ma pytań to przedstawiam projekt uchwały. Uchwała numer kolejny 

Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 25 czerwca 2019 r. w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Osieczna na 2019 rok. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada 

Miejska Gminy Osieczna uchwala, co następuje. Mamy nowe kwoty, które będą kwotami 

przy założeniu, że je uchwalimy, obowiązującymi w budżecie Gminy Osieczna na 2019 rok. 

§ 4. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Osieczna.  

§ 5. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 
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Rozpoczynam głosowanie nad projektem tej uchwały. Kto z Państwa Radnych jest za 

podjęciem uchwały w takim kształcie, proszę podnieść rękę i przycisnąć odpowiedni przycisk 

- 15 głosów. Kto jest przeciw, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę                      

- 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść 

rękę - 0 głosów. Stwierdzam, że Rada Miejska Gminy Osieczna w obecności 15 Radnych 

większością głosów podjęła uchwałę nr VIII.63.2019 w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Gminy Osieczna na 2019 rok. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Osieczna na 2019 rok stanowi załącznik nr 13do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr VIII.63.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 25 czerwca 2019 r.                     

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2019 rok stanowi załącznik               

nr 14 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zrealizowaliśmy punkt 13 porządku obrad. Otwieram punkt 14. 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Osieczna na lata 2019-2028. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W ślad za zmianami w uchwale budżetowej mamy zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej. Czy są pytania ze strony Państwa Radnych do tego projektu uchwały? Nie widzę. 

Dziękuję. Przedstawiam projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Osieczna. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 

25 czerwca 2019 r. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska Gminy Osieczna 

uchwala, co następuje: 

§ 1. W Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Osieczna na lata 2019-2028 przyjętej stosowną 

uchwałą z dnia 28 grudnia 2018 roku, zmienionej uchwałami Rady Miejskiej wprowadza się 

następujące zmiany:  

1) załącznik nr 1 do uchwały Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Osieczna otrzymuje 

brzmienia, jak załącznik nr 1 do niniejszej uchwały,  

2) załącznik nr 2 do uchwały obejmujący wykaz przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej otrzymuje brzmienie, jak załącznik nr 2 do niniejszej uchwały.  

2. Dołącza się nowe brzmienie objaśnień przyjętych do Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Osieczna.  

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Rozpoczynam głosowanie nad projektem tej uchwały. Kto z Państwa Radnych jest za 

podjęciem tej uchwały w przedstawionym kształcie, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk            

i podnieść rękę - 15 głosów. Kto jest przeciw, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk                     

i podnieść rękę - 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu, proszę przycisnąć odpowiedni 

przycisk i podnieść rękę - 0 głosów. Stwierdzam, że Rada Miejska Gminy Osieczna                          

w obecności 15 Radnych jednomyślnie podjęła uchwałę nr VIII.64.2019 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2019-2028. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Osieczna na lata 2019-2028stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr VIII.64.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 25 czerwca 2019 r.                     

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2019                        

-2028stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zrealizowaliśmy punkt 14. Otwieram punkt 15. 

Ad. 15. Wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w punkcie wnioski i informacje? Pan Radny 

Przemysław Skowronek. Proszę. 
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Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Chciałem podziękować Panu Burmistrzowi za uprzątnięcie placu kościelnego w Świerczynie, 

które nastąpiło przed Bożym Ciałem. Jeszcze chciałem zadać pytanie Panu Burmistrzowi. Na 

ostatniej Komisji przekazałem Panu informację o ruchomym włazie na osadniku kanalizacji 

deszczowej. Czy ktoś już był zorientować się w temacie, czy dopiero przyjedzie? Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Kto z Państwa jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie? Pan Radny Robert 

Skrzypek. Proszę.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Chciałem zadać pytanie bo za dwa miesiące rozpoczyna się rok szkolny, dużo uczniów będzie 

dojeżdżać do szkół w Lesznie. Byłoby dobrze, żeby Gmina skierowała wniosek czy zapytanie  

do firmy Milla, czy dostosują kursy autobusów do godzin lekcyjnych dzieci i młodzieży 

uczących się w szkołach w Lesznie. Z tego co mi wiadomo Gmina Krzywiń już podjęła 

decyzję o dopłatach do biletów. Czy my jako Gmina możemy w tym kierunku coś zrobić? 

Dziękuję.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Realizujemy punkt wnioski i informacje, kto z Państwa Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos w tym punkcie? Pan Przewodniczący Forszpaniak. Proszę.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Chciałbym zająć głos w sprawie dwóch przystanków rowerowych w Kąkolewie, które 

powstały przy ścieżce rowerowej, gdyż pojawił się taki problem, że nie ma tam koszy na 

śmieci a zatrzymujący się rowerzyści stają na przystankach oglądając mapę Gminy spożywają 

różne napoje, itd. i nie mają gdzie wyrzucić opakowań. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Jak to nie mają gdzie wyrzucić, należy zabrać ze sobą. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Czy jeszcze ktoś chciałby zadać pytanie? Nie widzę. Proszę Państwa ja chciałbym 

jakby powtórzyć to co powiedziałem przy części sprawozdawczej. Chciałbym zapytać Pana 

Burmistrza o, ja to nazwałem Wojnowice w Osiecznej. Czy Pan Burmistrz widzi sens                      

i celowość tego, żeby spróbować się zmierzyć z tym problemem, bardziej na przyszłość, bo to 

nie jest może problem dziś ale może byśmy spróbowali, jeśli Pan Burmistrz i Szanowna Rada 

Miejska widziałaby sens tego, żeby na przyszłość uporządkować przy rozwoju Osiecznej. 

Chciałem zapytać bo Pan Burmistrz, dzisiaj też mieliśmy okazję o tym rozmawiać, mam takie 

wrażenie, że Pan Burmistrz nam mówił o tym, że rozpoczął rozmowy albo lada moment 

będzie miał okazję rozpocząć rozmowy na temat całościowej wymiany oświetlenia ulicznego 

na ledowe. Pytam o to również w obliczu tych niestety wzrastających cen za energię 

elektryczną i wiem, że takie programy funkcjonują i niektóre samorządy korzystają z tego, że 

całościowo wymienia się oświetlenie na ledowe. W ramach oszczędności spłaca się koszt 

inwestycji w energii. Chętnie posłucham jakie jest stanowisko Pana Burmistrza w tej sprawie. 

I jedną rzecz mam taką drobną, może nie powinienem o tym mówić na sesji, ale zapytam. 

Wczoraj zobaczyłem w BIP, może powinniśmy częściej tam zaglądać, przeczytałem, że był 

przetarg 7 czerwca. Przeczytałem, że był przetarg na działkę w Trzebani o pow. 1357 m2. 

Przeczytałem w BIP-ie, że działka ta nie ma miejscowego planu i charakteryzuje się 

wysokimi walorami krajoznawczymi czyli jak rozumiem może jest to jakaś piękna działka, 

nie wiem. Chciałbym się dowiedzieć, w jakiej cenie została sprzedana i dlaczego cena 

wywoławcza była tylko 37 zł za m2? Dlaczego ja o to pytam? Dlatego, że kiedyś miałem 

okazję odezwać się w sprawie działki sprzedawanej w Osiecznej, gdzie dowiedziałem się od 

Pana Burmistrza, że tak wycenił biegły, później okazało się, że można było tę działkę 

sprzedać i sprzedaliśmy ją zdecydowanie drożej. Jak widzę cenę 37 zł za m2 przy takim 

atrakcyjnym położeniu, nie wiem jak ta działka wygląda.  
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Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Panie Przewodniczący jest to działka położona bezpośrednio przy Lubemie, parking 

użytkowany przez lata przez ten Zakład. Ja nie twierdzę, że oni musieli kupić tę działkę. 

Tylko, że rzeczywiste cechy tej działki nie korespondują z tym co napisano w ogłoszeniu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Czyli to była działka, którą kupiła Lubema? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak, granicząca właśnie z firmą Lubema, jak wjeżdżamy w drogę wewnętrzną do Trzebani, to 

między tą drogą a samym Zakładem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dobrze, ja tylko zgłaszam taką wątpliwość co do wyceny, bo w tym samym ogłoszeniu                    

o przetargu są sprzedawane dwa grunty na zasadzie przetargu ograniczonego czyli że tylko 

ten ktoś kto jest właścicielem może je kupić i cena wywoławcza była 32 lub 35 zł a tu mamy 

samodzielną działkę, dobrze, że Lubema to kupiła, ale pytanie czy wtedy gdy ogłoszenie 

pojawia się tylko w BIP-ie i ma taką, ja nie chcę nazywać dziwnie niską cenę, ja mam 

wrażenie, że w naszej Gminie takie grunty są trochę droższe. Zostaję przy tych pytaniach                   

i wycofuję pytanie o Lubemę, że zostaje pytanie o Wojnowice i wymianę oświetlenia na 

ledowe. Dziękuję. Czy jeszcze ktoś chciałby zadać pytanie? Nie widzę. Nasi Goście? Pan 

Sołtys Kąkolewa, Radny Powiatowy Pan Karol Neumann. Proszę. 

Radny Rady Powiatu Leszczyńskiego, Sołtys wsi Kąkolewo Pan Karol Neumann: 

Chciałem przeczytać Państwu pismo następującej treści skierowane do Pana Burmistrza 

Stanisława Glapiaka. Karol Neumann Sołtys wsi Kąkolewo. W dniu dzisiejszym składam 

rezygnację ze sprawowanej zaszczytnej funkcji Sołtysa wsi Kąkolewo. Decyzja ta jest dla 

mnie bardzo trudna i bolesna, ale złożyło się na nią kilka przesłanek. Pierwsza z nich dotyczy 

spraw osobistych, z którą nie chciałbym się dzielić publicznie, ale na ten moment 

uniemożliwia mi ona pełne zaangażowanie i oddanie na rzecz Sołectwa Kąkolewo na funkcji 

Sołtysa. Druga bardzo istotna przesłanka dotyczy różnicy zdań w zakresie funkcjonowania 

świetlicy – sali wiejskiej w Kąkolewie. W ostatnim czasie dwukrotnie zwracałem się do 

Burmistrza z prośbą o wyznaczenie opiekuna sali, który zajmowałby się bieżącym 

utrzymaniem sali w należytym standardzie. Z przykrością stwierdzam, że w materii związanej 

zarządzeniem salą wiejską nie mogłem liczyć na pełne wsparcie i zrozumienie moich 

propozycji ze strony Pana Burmistrza jak również Rady Sołeckiej. Ostatnią przesłanką mojej 

rezygnacji z funkcji Sołtysa wsi Kąkolewo jest niemożność otrzymania ze strony Urzędu 

Miasta i Gminy Osieczna Statutu Sołectwa Kąkolewo. Nie ma do niego dostępu w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Jako Sołtys powinienem działać w ramach prawa i obowiązków, które 

wynikają ze Statutu. Nie mam możliwości wywiązać się ze swoich obowiązków wobec 

mieszkańców Kąkolewa skoro do dziś nie wiem, co w tej sprawie przedstawia statut wsi 

Kąkolewo. Dziękuję za dotychczasową współpracę Burmistrzowi, Radzie Miejskiej, Radzie 

Sołeckiej, Koleżankom i Kolegom Sołtysom oraz wszystkim organizacjom pozarządowym,                

z którymi miałem styczność pełniąc funkcję Sołtysa wsi Kąkolewo. W związku z pełnioną 

funkcją Radnego Powiatu Leszczyńskiego, reprezentuję na forum Powiatu Gminę Osieczna. 

Na tej niwie deklaruję dalszą pełną wolę współpracy z Panem Burmistrzem oraz Radą 

Miejską Gminy Osieczna. Z wyrazami szacunku Karol Neumann. Do wiadomości Pan 

Przewodniczący Rady Miejskiej. Radnych, którzy są jednocześnie członkami Rady Sołeckiej 

wsi Kąkolewo proszę o spotkanie po zakończeniu sesji w sprawie przygotowania do dożynek. 

Ta kwestia była podjęta przed rezygnacją więc zamierzam wspierać Radę Sołecką w tych 

działaniach aby szczęśliwie doszła do realizacji. Dziękuję.  

Pismo w sprawie rezygnacji z funkcji Sołtysa wsi Kąkolewo Pana Karola Neumanna stanowi 

załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 



23 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Taką mamy cechę, że jesteśmy wolnymi ludźmi w związku z czym możemy na 

gorąco też się wypowiedzieć. Panie Sołtysie, ja się przynajmniej co do dwóch punktów z tej 

prezentacji bardzo dziwię bo sam fakt, że nie mógł Pan otrzymać Statutu Sołectwa, ja bym 

Panu użyczył, bo mam taki Statut. On jest niestety zabytkowy, niestety w wielu punktach 

niedzisiejszy ale komisja już pracuje nad nowym dokumentem więc ten powód jest 

nieuzasadniony. Szanuję Pana wolę ale jednocześnie żałuję takiej Pana decyzji. Drugi powód 

przy całej sympatii to, że się Pan różni z Panem Burmistrzem, to ja bym też musiał 

zrezygnować z Przewodniczącego Rady, a nie chcę bo na szczęście mamy prawo się różnić. 

Co by to było jakbyśmy wszyscy mówili tak samo. Wybrała Pana społeczność, to nie jest tak, 

że ani Rada Miejska ani Pan Burmistrz Pana nie wybrał, wybrała Pana społeczność                          

w demokratycznych wyborach a to, że się Pan różni z Burmistrzem to dobrze, bo zawsze przy 

różnicy zdań może być więcej dobrego niż jak wszyscy myślą tak samo.  

Radny Rady Powiatu Leszczyńskiego, Sołtys wsi Kąkolewo Pan Karol Neumann: 

Proszę mi wierzyć, to była naprawdę dogłębnie przemyślana decyzja i uważam, że to jest 

najlepsze rozwiązanie jakie tylko może być.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Oczywiście. Wierzę, że to nie była decyzja ad hoc i podjęta w pięć minut. Wnioski                               

i informacje, czy ktoś z Państwa Sołtysów chciałby zabrać głos? Nie widzę. Dziękuję. 

Zrealizowaliśmy punkt 15. Przechodzimy do punktu odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

Ad. 16. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Oddaję głos Panu Burmistrzowi i proszę o udzielenie odpowiedzi na wnioski i pytania zadane 

w poprzednim punkcie. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiem według kolejności zadanych pytań czy wniosków. Pan Radny Skowronek                        

– zawsze miło słyszeć podziękowania, dziękuję. Ruchomy właz – przekazałem sprawę do 

rozpoznania i wyjaśnienia. Jeżeli jeszcze nikt nie dotarł z naszych pracowników to                          

w najbliższych dniach to nastąpi, kwestia procedowania trwa. Pan Radny Skrzypek – dowozy 

młodzieży do Leszna. Aż mi trudno odnieść się również w nawiązaniu do tych przykładów, 

patrz kazus Krzywinia. Ja to wielokrotnie mówiłem, na szczęście samorządy mają sporo 

możliwości do podejmowania różnych działań w tych samych obszarach. Jestem przekonany, 

czego życzę i jestem pewny, że po pierwsze młodzież będzie skutecznie dojeżdżać do swoich 

szkół ponadpodstawowych czy też ponadgimnazjalnych, bo jeszcze ostatnie klasy gimnazjum 

w tym roku kończyły naukę. Natomiast zawsze jest pytanie, w jakim obszarze wspomagamy 

ekstra naszych mieszkańców. Nie będę Wam przytaczał bo wielokrotnie o tym mówiliśmy, 

jakie programy miękkie i inne działania podejmujemy, żeby wspomóc naszych mieszkańców 

i inne grupy, chociażby grupy wiekowe w tym również młodzieży, bo wspieramy sportowe 

działania i kulturalne, różne inicjatywy grup, stowarzyszeń, klubów. To wszystko składa się 

na spectrum tych działań, które realizujemy i które mamy realizować. Nie zaogniając sytuacji 

chcę powiedzieć, że jestem przekonany, że ten rok i kilka następnych lat będą szczególnie 

trudne dla młodych ludzi ze względu na moim zdaniem wystąpienie czy to co nastąpi za 

chwilę a nazywa się zmianowością, która ma funkcjonować w szkołach ponadpodstawowych. 

Związane to będzie, tak przypuszczam, z tymi dwoma rocznikami, które ukończyły szkoły 

podstawowe i klasy gimnazjalne. Pan Radny Forszpaniak - zastanowimy się nad koszami na 

przystankach. Ja z przykrością stwierdzam, że kosze, które od wielu lat są przy przystankach 

autobusowych przez okres weekendu często są przepełnione i wokół nich zaczyna być 

nieporządek. Czyli jak gdyby sytuacja i to stwierdzam, wszyscy stwierdzamy jeżdżąc po 

naszej Gminie czy też patrząc na to co się dzieje w naszych miejscowościach, że to zaczyna 
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działać przeciwko intencji, bo kosz jest a wokół niego powstaje bałagan. Dwa kosze ani 

świata nie uratują ani też nie spowodują jakościowej poprawy sytuacji. Natomiast koszów, 

jeżeli już o tym mówimy, pewnie w sporej liczbie miejsc w naszych miejscowościach naszej 

Gminy potrzebowalibyśmy żeby je uzupełnić. Pan Przewodniczący Lewicki – już kilka razy 

rozmawialiśmy o proceduralnej zmianie granic miasta, zwłaszcza jeśli chodzi o tę stronę 

sąsiedztwa z Wojnowicami. Ja proponuję takie rozwiązanie, żeby jak nie wcześniej to 

jesienią, kiedy będą zebrania z mieszkańcami wzruszyć temat i posłuchać, zwłaszcza tych 

właścicieli działek, którzy mają je w obrębie Wojnowic. Posłuchać jakie jest ich zdanie na 

temat powiększenia terytorium miasta Osieczna a poprzez to przejście tychże gruntów                       

z Wojnowic do miasta. Sporadycznie bywają przypadki, że ci którzy kupili działki na tym 

pograniczu pytają z pewnym zadziwieniem, dlaczego ten adres nie jest osiecki a wojnowicki 

ale po tych pytaniach są uzgodnienia i jakichś długo trwających sporów nie ma. Niewątpliwie 

jest temat, który sygnalizowałem, czyli kwestia dopłat bezpośrednich dla mieszkańców naszej 

Gminy, również Wojnowic. Z tych dopłat, zwłaszcza ONW, jest wyłączone miasto 

przynajmniej było, nie wiem jak to jest na dzisiaj, być może się zmieniło ale chyba nie. Jak 

gdyby konkludując, jeżeli mogę prosić to termin jesienny, jak Pan Sołtys zaprosi nas na 

zebranie wiejskie, to jako jeden z punktów deklaruję, że dotyczyłby zapytania, co mieszkańcy 

Wojnowic myślą o zmianach, które Pan Przewodniczący przedstawia. Wymiana oświetlenia 

w naszej Gminie na ledowe. Rozmowy w tej chwili spowolniły. To trochę wynika, patrzę                   

w stronę mojego Zastępcy, z faktu, że Panowie Dyrektorzy ostatnio się nie odzywali. 

Wcześniej powiedzieli, że przygotują propozycję, w związku z tym nadal czekamy. 

Aczkolwiek upraszczając sprawę, to kwestia oświetlenia ulicznego ma jak gdyby trzy etapy. 

Pierwsze, to jest stare oświetlenie uliczne, drugi etap pośredni, to jest nazwijmy to nowszy 

rodzaj oświetlenia i trzeci to jest ledowe. Najkorzystniejsze z punktu ekonomicznego jest 

oczywiście oświetlenie ledowe. Nasza Gmina ma aktualnie to występujące na środku czyli nie 

mamy tego najstarszego rodzaju oświetlenia, które to oświetlenie było najbardziej 

energochłonne czyli najbardziej kosztowne. Kilkanaście lat temu, dziesięć, dwanaście, 

trzynaście a może czternaście lat temu przeszliśmy na to oświetlenie wtedy najkorzystniejsze. 

Oświetlenie ledowe dałoby w perspektywie i da, bo ja wierzę, że to zrealizujemy                                

w dłuższej perspektywie te korzyści, o których wspominałem również ekonomiczne ale nie 

tak szybkie jak gdybyśmy mieli to przestarzałe oświetlenie. To nie jest żaden argument na 

nie, jak gdyby tłumaczę czy też próbuję wyjaśnić, w jakim etapie jeżeli chodzi o jakość                       

i nazwijmy to nowoczesność oświetlenia ulicznego jesteśmy. Zapewniam, że będziemy to 

procedować. Aktualnie proszę nam wierzyć sporo czasu zajmuje nam doprowadzenie do 

właściwego efektu wybudowanie oświetlenia przejść w Osiecznej wzdłuż drogi 432. Może 

Pan Burmistrz Kuśnierek za chwilę o tym powie. Co do działki w Trzebani, to rozumiem, że 

Pan Przewodniczący nie oczekuje kolejnych wyjaśnień. Ja powiedziałem wszystko co tutaj 

nastąpiło, rzeczoznawca wycenił, taka była wartość, kupiec się pojawił, transakcja jest 

zrealizowana. Pan Sołtys Karol Neumann, to pismo nie ukrywam, że jest dla nas wszystkich, 

tak myślę, a dla mnie szczególnie jest bardzo dużym zaskoczeniem. Odnosząc się do tego 

pisma dosłownie do trzech z czterech tematów, które Pan Karol Neumann podjął, chciałbym 

po pierwsze powiedzieć, że w imieniu nas wszystkich życzymy zdrowia, żeby te chwilowe 

kłopoty były czasem przeszłym jak najszybciej. Po drugie, co mam powiedzieć, różnica zdań 

między nami była. Do tego czasu sprzed kilkunastu minut wstecz propozycja aby pani lub pan 

sołtys realizował jednocześnie zadania gospodarza sali nie była jakimś działaniem li tylko bez 

wysondowania, co o tym myślą wszyscy Państwo Sołtysi. Prawie wszyscy, może Pan Karol               

i jeszcze jedna spośród osiemnastu osób miała czy ma trochę inne zdanie. Natomiast 

zdecydowana większość Państwa Sołtysów lub realizowała wcześniej tego typu podwójne 

działanie bądź też od początku tej kadencji przyjęła do realizacji i nie było między nami, tak 

ja to oceniam najmniejszego sporu, że między Panem Karolem Neumannem a Stanisławem 
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Glapiakiem wystąpiła taka różnica zdań, to ja to potwierdzam. Dzisiaj już o tym mówiliśmy, 

to, że się różnimy to jest rzeczą naturalną, która ma prawo wystąpić i jak się okazuje, która 

też się zdarza. Po kolejne, mam nadzieję i na to liczę i wierzę, że Pan Radny Rady Powiatu 

Leszczyńskiego będzie tak samo skutecznie działał na rzecz Powiatu i naszej Gminy jak do 

tej pory i trzymam kciuki za te działania, a co do braku dostępu do Statutu to proszę, żeby Pan 

Sekretarz udzielił odpowiedzi.  

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 
Wpłynęło pismo od Pana Sołtysa jednym z punktów było między innymi udostępnienie 

Statutu. Termin odpowiedzi na pismo jeszcze nie upłynął tak że nie ma problemu i nie było 

problemów z dostępem do Statutu. Statut w odpowiedzi na pismo również zostanie wysłany, 

ale jak Pan Sołtys poprosiłby o Statut, to w każdej chwili by go otrzymał. W związku z tym 

odpieram taki zarzut, że nie udostępnialiśmy albo uniemożliwialiśmy otrzymanie Statutu.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Pan Burmistrz Kuśnierek jeszcze o kwestii, o której przed chwilą powiedziałem. 

Zastępca Burmistrza Gminy Osieczna Pan Stefan Kuśnierek: 

Wydawałoby się, że Szanowni Państwo wykonanie takiego oświetlenia przejść dla pieszych 

to jest sprawa prosta, bo dwa słupki z jednej strony jeden z drugiej strony drugi słupek 

naprzeciw jezdni razy cztery przejścia to jest osiem słupków. Proza życia jest zupełnie inna. 

Jest to droga wojewódzka, zarządzanie tą drogą jest w gestii Wojewody, Wielkopolskiego 

Zarządu Dróg Wojewódzkich i opracowanie projektu i uzgodnienie tego projektu następnie to 

jest kompetencja Wojewody. Taki projekt opracowaliśmy wymaga to zgłoszenia. Zgłoszenie 

to 21 dni oczekiwania na brak sprzeciwu, my przyspieszamy trochę tutaj tą procedurę mamy 

deklarację z Urzędu Wojewódzkiego Wydziału Architektury, że w poniedziałek czyli w dniu 

wczorajszym wyszło pismo o braku sprzeciwu na to zgłoszenie. Natomiast to jest połowa 

sukcesu, drugie działanie to jest opracowanie projektu zmiany organizacji ruchu dla 

pobudowania tego przejścia i tutaj po opracowaniu projektu zmiany organizacji ruchu ten 

projekt zmiany organizacji ruchu musi być zaopiniowany przez Wojewódzką Komendę 

Policji i Wojewódzka Komenda Policji ma czas do dwóch miesięcy na załatwienie tego 

procesu, następnie zgłasza się to Wielkopolskiemu Zarządowi Dróg Wojewódzkich, który 

uzgadnia tą realizację tego zamierzenia i na końcu Eneos Oświetlenie jako Wykonawca bo to 

już mamy deklarację taką, że Eneos Oświetlenie wykona te przejścia dla pieszych, natomiast 

w czasie to od początku rozpoczęcia tego procesu do szczęśliwego finału upływa ponad pół 

roku. To są takie proste działania bo to są naprawdę proste naszym zdaniem zamierzenie, 

które nie powinno tak długo trwać a jednak trwa. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Jeszcze w punkcie wnioski i informacje Pan Przewodniczący Forszpaniak. Proszę.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Byłbym zapomniał. Chciałbym zgłosić ruchomą płytę studzienki kanalizacyjnej przy posesji 

Państwa Dżumaga. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Pan Sołtys. Proszę.  

Radny Rady Powiatu Leszczyńskiego, Sołtys wsi Kąkolewo Pan Karol Neumann: 

Ja chciałem jeszcze raz potwierdzić wolę współpracy na niwie Rady Powiatu Leszczyńskiego 

i reprezentowania interesów Gminy Osieczna. To co zadeklarowałem jest niezmienne                           

i jeszcze raz powiedzieć, to co powiedziałem kilkadziesiąt minut temu. Ja Drodzy Państwo po 

dogłębnej analizie doszedłem do tego wniosku i uznałem, że to jest najlepsze wyjście                        

z sytuacji. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Co to oznacza, że będą nowe wybory Sołtysa w Kąkolewie? 
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Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W jakim czasie Panie Mecenasie będą te wybory, bo Pan Przewodniczący Forszpaniak mnie 

pyta? 

Radca prawny Urzędu Gminy Pan Krzysztof Bojarczuk: 

Statut określa, kiedy należy to uczynić. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos w punkcie wnioski i informacje? Właściwie 

to już nie chcę ciągnąć dyskusji o Wojnowicach i Osiecznej. Mam taką wielką nadzieję, że 

spojrzymy na ten problem nie tylko przez pryzmat tego, że zapytamy mieszkańców, że być 

może mają jakieś profity. Ja chcę zwrócić na jedno uwagę, że to jest absurdalna sytuacja, że 

Wojnowice są dzielnicą Osiecznej Panie Burmistrzu. Jak Pan Burmistrz będzie miał okazję 

zapytać mieszkańców, nie wiem może ulicy Krzywińskiej albo kogoś innego, ja nie wiem 

może oni mają jakieś benefity z tego, że są w granicach Wojnowic, to ja nie przypuszczam, że 

oni powiedzą, że chcą należeć do Osiecznej. Jeśli mają korzyści, to może jakby Pan zapytał 

mieszkańców na osiedlu, na którym mieszkam, to może też by chcieli należeć do Wojnowic, 

w tym sensie, że to nie liczy się w moim przekonaniu tylko indywidualny interes obywatela, 

który tam mieszka. Ja mówię, że jest absurdalna sytuacja, że po jednej stronie ulicy mieszkają 

w Osiecznej a po drugiej stronie tej samej ulicy mieszkają w Wojnowicach. Ja nie mówię, że 

to jest sprawa do załatwienia dziś czy jutro. Jeśli Osieczna będzie rozwijać się w tamtą stronę, 

to jest to przedziwna sytuacja, bo Wojnowice tak naprawdę są kilka kilometrów dalej.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Ja nie chcę być oponentem do tego co Pan Przewodniczący mówi. Nie do końca rozumiem 

jaka jest przeszkoda, żeby ktoś kto kupi działkę znajdującą się terytorialnie, geodezyjnie na 

terenie Wojnowic wybudował sobie willę i mieszkał dobrze, szczęśliwie i długo. Nie do 

końca rozumiem gdzie jest sedno tego problemu. Odnosząc to do tego gdzie ja mieszkam ani 

nie zamierzam zawłaszczać gruntów Kąkolewa na granicy między Dobramyślą z Kąkolewem 

i odwrotnie. Zawsze jest pogranicze, zawsze następuje obręb, który nazywa się Kąkolewo                   

i obręb, który nazywa się Dobramyśl, tak jak w przypadku tego o czym mówi Pan 

Przewodniczący. Osieczna kończy się i zaczynają się Wojnowice.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Ale Wojnowice się zaczynają Panie Burmistrzu kilka kilometrów dalej.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Ale ja nie mówię o miejscowości samej w sobie tylko o położeniu geodezyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Panie Burmistrzu, geodezyjnie to jest absurdalna sytuacja, że jedzie karetka pogotowia nie 

chcę używać takich argumentów albo tak jak ostatnio umarł ktoś, kto mieszkał przy tej ulicy                     

i wszyscy w kościele usłyszeli, że umarł w Wojnowicach. Ja widziałem konsternację wśród 

ludzi. Nasze miasto rośnie w tę stronę i tam jest ulica i ta ulica geodezyjnie jest                               

w Wojnowicach, to jest absurd.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Gdzieś następuje granica miejscowości. Jeszcze raz powtórzę, nie jestem oponentem w tej 

sprawie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Ale nie tam.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

A gdzie, może 200 metrów dalej? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Panie Burmistrzu nie tam zaczynają się Wojnowice, w Osiecznej nie zaczynają się 
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Wojnowice. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Osieczna się kończy, jest granica między Osieczną a Wojnowicami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Mówimy o budynkach, bo co innego działki rolne, to ja rozumiem te granice ale mówimy                     

o budynkach. Zamykam punkt 16. Przystępujemy do zakończenia obrad. 

Ad. 17. Zakończenie obrad VIII sesji Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Dziękuję Państwu za udział w sesji i jak zawsze życzę wszystkim dużo zdrowia i świetnych 

wakacji. Zamykam obrady VIII sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna. 
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